
To iluin Shea from ilarold 4eieborg JFK assassination records appeals, 4/3/79 
New Orleans and fq.3IHQ; ±"ritracy Act appeals 

It has been some time since I received what New Orleans Field Office records have 

been prividee in C.A. 7840420. I wont over them as soon as it was possible, which was not 

very long after receipt, indicating those of which I wanted copies for my subject files 

and for appeals. Thereafter much of my time was taken by checking out and responding to 

false, deceptive and misleading affidavits, an FBI eeeeiality but alas, not M. ST 

an FBI monop4i. It ras riot possible for me to return to these N.O. copies until early 

day before yesterday. During the past few days I have also reviewed some FBfl1 records 

based oe which I also appeal denials. In most cases copies will be attached. 

in general the searching and jrocessing of these records reflects the traditional 

FBI mind-sett that FOIA is a withholding rather than a disclosing statute. There is 

.:etotally unnecessary and unjustified withholding throughout. Some is mere arbitrariness 

and capriciousness. Some is of, what the FBI itself testified to before the Congress 

and also disclosed in these same records. Some is what the FBI agreed for the Warren 

Commis-ion to publish. Some. is of what is and always had been readily available in-.the.  

rational Archives. The content of newspapers and books also is withheld. FBI names are 

withheld willy-nilly while they are also disclosed. There is false claim to exclusive • 

source or confidentiality of informant. lqisuse of (b)(7)(C) and (D) is extensive and 

in most if not all instances without need of justification. (I will identify enough to-

make this point.) There is disclosure of what thereafter is withhiid and is relevant, 

as notes made and files searched. 

The withholdings are so extensive and in some cases adept that nowhere in these New 

Orleans files are the special Garrison files•disclosed. Not even their existence, which 

I learned from other records. There are Garrison intecepts not included, even reflected, 

that have been disclosed to me in several ways prior to the processing off these files, 

(One is in C.A.75-1996.) I'll be surprised if there are no records relevant to my PA 

request within those Garrison files, one of which is anTii--180 file. (I will provide and 
attached 

explain several/records relevant to my PA request and not provided under it.) 

44 At the seme time there is disclosure of what is withhM4 from all other searches I 

(x/ 



recall in all other cases, such as how indices are searched as well as the existence of 

files on pesons whose nzLmes were searched through the indices. (The F11 does not withhold 

where it does not agree with the political views of those milimma whose names are searched. 

For them.here is no concern over privacy. Yet in other cases it claims the need to 

withhold existence of a file even when it discloses the names.) 

The FBI provided information to the Attorney ueneral relating to Clay Shaw that is 

not provided or even referred to. The information was later alleged to have been in-

accurate and was apolgized for in an oflicial statement also not included or even re-

ferred to. (Garrison had Clay Shaw charged with conspiracy to kill JFk, with David Ferrie 

and Lee Harvey Oswald.) 

The FBI also provided records to private persons, including counnercial investigators, 

that it has not provided in this case. by knowledge comes from copies in my possession not 

from the FBI but from the files of these commercial investigative services with whom the 

FBI has its own traditional relationships and deals. I cite one illustration, information 

on and relating to the late David Ferric. 

(As a muter of fact during the days of the Garrison fiasco there were anti—Garrison 

meetings in the FBI NO FO. Virtually parties. These included Ferrie and the press. There 

is no indication.  of this in the records provided. Some c51:' those present made notes I have.) 

The extent of the anti—Garrison opertion is indicated 	a few of these New Orleans 

records. One has to do with special overtime work by large numbers of employees. The FBI 

also had at least one inside source I've made no effort to identify. 
to 

There are virtually no records rolatin the so—called "mritics" who were in I ew 

Orleans,including me. I are certain that the FBI aseumed I was in 'larrison's pocket, 

which is not the case at all. This general attitude continued to the time of the Shaw 

trial, when despite its extensive coverage the FBI dues not provide the. pub]: d e-

i3aformation thpt I sat at the counsel table. In fact I was never in that court room and 

left New Orleans before trial began. I never laid eyes on Shaw. 

However, I did. Speak to a number of informers and sources, which is not reflected in 
6101, 

the records provideu. (One instance was under PA.i 



How the FBI has its information filed is not m concern. TdmitinL search to its 

so-called Oswald and administrative/investigative 4'100 and 89 files automatically 

excluded information that is relevant and that the FBI knew and knows it has. 

The exhstence of indices by means of which compliance could have been effected is 

disclosed in the records I have. aft ate- Tivirrrovhded. 
rhe.trotsul 

There is no reflection in the records provided of historical-case claincesjimilitaii, 

121=21-V-1.7igo47.iiligs that are not normally justified. The clear intent is to 

withhold, not to disclose historically important information. Adequate samples will be 

attached together with the proof that the withhtLd information was public domain. 

While on the one hand the FBI withheld even from the Warren Commission, which 

..reflects a desire to continue to withoh  ld, on the other hand, whatever the legality or 

propriety of its Garrison interest he ;as accusing it of everything under the sun. I am 

no longer certain whether he made more accusations against the FBI than the OIA bUt hiS 

accusations were many against both. 

Wile the FBI withholds the public domain by referral to the CIA and the names-of 

*BI supervisory personnel and others it discloses the name of the CIA's "field office" 

iihief in N.O. while simultaneously swearing to federal courts that it is forbidden to 

make such disclosures.) 

There having been no federal law violationat.tne time the --President was killed 

iO FO decided to make it an assaulting a federal officer case, thins the 89 file. 

The first Serial in this file discloses that SAs were instructed to make notes that 

have not been provided. The claims to privacy are not justified and the information to a OF • 

iligg extent is public, including in Warren Commissionirecords. There is inconistency 
j 

in disclosing and withholding,lais-gerprint information on the dame page. 

The Indices Search Slip referred to in Serial 35 is not provided. I believe the phone
)  

company souree is also disclosed while here withheld. (Mt staKA thfrs A*4 With4444 a  

Surial 50 is the kind of information that does not meet standards for 7D and the 

name is public in any event, beginning with FBI records never withheld. This is hardly 

a full and complete account of what this man, known to mc, told the NO FO if in tact he spoke 



directly to the SAC, which I am inclined to doubt. Much other information about him is 

withheld. He is "Ricardo" Davis, whose name is Richard Rudolph. I have had several long 

conversations with him on his initiative after he read one of my books and phoned me. He 

is quite a blber.#e had then moved to Houston. he was involved in several FBI investi-

gations that are historically important in this case and are in part in records available 

at thu Archives, if not reflected at all in the records. He ran a tiew Orleans racket, 

an anti-uastro so-called training camp on the north side of Lake Pontchartrain It was 

a means of getting mosey. He broke thk1 camp up when warned by federal officials after a 

nearby one was forced to be raided by the FBI, orW'which there also is no reflection 

n the records provided, although it was in the newspapers and connected with high Mafia 
14 

types. (1=iinett.thiL; became an integral part of the War.'en investigation and conclusions, 
144) 71.11- xicenh, 	&_11 a 	not44141- 

I found the man whose 

report of carelessness with explosives led to the FBI raid and the girl friend who accompanied 

*xis on what she described as a very wild trip over shell roads to alert Davis gang to 
Aielbs#1  scraid. Two FBI sources n, mod Carlos Bringuic v and Carlos ,q,uirogm diedicl Get those men out 

at the hew Orleans area. hgain, not reflected in the records provided. Nor is the report 

of the Louisiana state police, whicliethout doubt Gri:Jc its report to the FBI. The invpati- 

gation was by the Eaton Rouge Barracks, not the nearby Si. Tammany Parish barracks. Pictures 

also were taken -by the police authorities. I had good sources in two of them outside 
Jr 

Orleans Arish and have a set of pictures of that caiiip. Pormation from the State police 

is indicated as withheld, I believe improperly. ne 	was a Major Trosclair. There are 

other records in which Davis name is withhled in these so-called historical case releases 

where it was acat withheld by the FBI in $965, before there was a FOIL. 
51, 

"lc  Serial 	whether or not ordinarily properly, as I believe not, withhoL the 

name of a postal inspector. This name is in the available Commissionlecords and was the 

subject of published testimony. 

Whether or not there is today a real b1 claim possible for Serial 77 and.whether or 

not it was legitimately bl at the time the record was made it is apeafent that there is 

reasonably segregable information in the obliterated paragraph on page 1. If nothing else 



it is the identification of Clark, who then was ASAC, There is no indication that this 

(and the other bl records) was classified prior to my information requests. The first 
h 

dated classification
A  is 9/78. 

I have the same questions relating to Serial 79 in which Clark is identified. 

Serial J4 is another of the records withholding Ricardo Davis' name. Toe bad the 
■ (mud /4.0r4,0  

FBI withheld the interview report refereed tol. I'd like to see how graphically Davis told, 

the FBI 111 about how he identified those he regarded as the right people for the New 

York City 101ice horsee to trample. Or whether he told it all about his "camp" and its 

breakup and its importance in establishing what can be interpreted as an Oswald "cover." 

The name written on the bottom of the record is not that of either of the SAs whose 

reports are of less than an investigation of the Davis camp, connected with the" so—

called Christian Demicratic Movement or CDM. I'm also interested if he gave the FBI a name 

that a decade later became well known, Jack Caulfield, as I believe he might have. Yes, 

Watergate Caulfield. Nifil  ("414  L° 11111- th kt- N 	"nit' 

Serial 95 is of interest for more than a claim to hi when the rest of the record 

• indicates no logical ba4s for the claim. I'm attaching the first two les only Two 

m,ytholot.,,ies, both of 	and originating with the FBI, relate to, this record. The 
rotoit a f114V, 

cord is not complete, as ie not indicating the other Arrie records the FBI had and 

0, stating hOw it came that Voebel "advised he knew. OSUALD" in junior high, where they 

were indeed friends. There should be a prior record and other related records. Important 
Ci-feri;n1 on page 2 find probably a point at which the record was censored in its ammoliiiik is the 

first sentuncyof the first ftg11 paragraph, that "he and OSWALD were members of the Civil 

air Patrol with Captain DAVE FERRIE." • 

I have to enter a guilty plea to having been the one who brought the Ferrie name to 

public attention. I cannot aseume responsibility for the mythologies•that followed. They 

. are a natural consequence of improper official suppressions and misrepresents i 	 ias 
Des-km din x extended even to the censoring of the published Warren Commission 	• 	U  

344  pi", sliOHIS 
transcripts. Thee'. gan with the FBI 	;ere congenial to its and the Commission's 

preconceptions. 

I 



It was pretended that Oswald was not a member of the CAP and that Ferrie then had 

no connection with it. The P I has the same picture I have of Oswald in his CAP uniform. 

It had and for years withheld without sanction in the Act or regulations much other 

relevant information. It still withholds records it must have that j-  obtained indirectly 
. ( CA 	 • from its sources, including membership lists. Of the possible dxplanations for this in 

addition to the foregoing connection with Ferrie is tke fact that an FBI source recruited 
both Voebbl and Oswald into the CAP. He was an FBI source as a member of the New. Orleans 
-L olice Department vice squad. tie  was also a schoolmate of bbath. He is l'rederick S. O'Sul-

livan. He lied under oath about Ferric. in Commission deposition, which is at the censored 

part. Relevant recoeds are amor the very few compliances with my requests of the -0epart-. 
ment during the Mitchell-Kleindienst FHA. regime. Examination of those records discloses 

no basis for the years of withholding other than suppression of what officialdom_Wanted • 

to suppress. Your own examination, of the FBI's set or mine, will estiablisthis• 

Another mythology is that one Jack S. Martin, whose right name I think is Sps, 

a responsible for the disclosure to Garrison of an alleged Ferrie-Oswald connection. 
This is not true although it dates to the time of the assassination. What this November 25 4, 	

Omar, • 

record (after Fereie'e arrest) does not disclose is the November 22 diSclosures by Voebel 

on .Nee Orleans TV. I doubt that for three days after the TV broadcast the FBI had no 

record. kore appear; to be involved from my personal' inveetigations. O'Bullivan had other 
and later' involvements. 

Phillip Geraci Ill" s present when Odwald went to the store of one Carlos Bringuier, 

i?.  
whe picked the fight with Oswald that led to all the attention.0swald received in New 

n 	 . ailifid Orleans and proof of which he took to Mexico allegedly to establish bills pro-Castro credentialp... 
C 4741 	f  He eanufactured others by4K a "Fair Play for tuba Conaittee" of his own 	(an 

area of FBI withholding in records I'll come to later). This an area of much lying, begin-,. 
ning with the FBI and extending to the alteration of the transcript of Geraci's Commission 

deposition, the typescript of which I have. Bringuier lied. The also-knowing Secret Service 

content itself with silence while presenting proof of the lying to the Commission. This 
MtiFkw  all relates to the raid referred to above with Davis, used by Bringuier to (date his first 



1, If these and other record to which I refer in this manner are in disclosed FBIRQ 

records they are beyond retrieval because of the FBI's own "previously processed" 

mechanism and lack of adequate worksheet description. 

2. Martin was a NO FO source, for Regis Kennedy I know, whether or not for 

other SAs. 

3. With his chum Bill Dwyer, whose mother I interviewed. No reference to either is 

in the NO FO records. The earliest in the Commission records, from 89-69, is dated 

11/29/63. All three Geracis told me the FBI was there much earlier. Maybe it was another 

friend, Vance Blalock, I've forgotten add am not checking* Bringuier then managed 
Roca. 

Casa ditx. Later he moved a few doors and to the name Casa Cuba. 



meeting with and alleged suspicion of Oswald. (Bringuier was an FBI and CIA source* 
It may help to recall his nickname among fellow anti-Castros, El Estupides, which I'm 
told. means not stupid but The Stupidity.) 

The Exchange Alley :n the Voebel repoili was behind the street 	which Bringuier retret)ic 
CServal 9r.) 

Eya e HP 
h4d his store. 	• 12 ',,Lere Oswald lived when in junior high. 

The FBI found Goraci, interviewed him, his parents and others, and provided him to 
the Commission. it also interviewed Bringuier and others often on the same matters. 

Bringuier's false cover story, protected by the FBI and the Commission and by the 
iiterations of the typescript, is that he 43t met Oswald. when Geraci was first in his 
store immediately after the 7/31/63 FBI raid on the anti-Castro explosives in St. Tammany. 
Pgrish, which was reported in the New Orleans papers. Bringuier dated this at AM:0,st 2 4a4V 
5 at different times but never before the raid. In actuality it was in May or June  with 
no connection with the FBI's raid. 

(Following this raid there was further hardening of national policy againptdangersup 
anti-Castro activities.) 

From my own.  inquiries I was familiar with Geraci's history, including the Jefferson. 
Parish juvenile record n,iiC report by a sergeant whose name I recs.),  as Bourne. (I'm not 

\ . school searching old records.) .11 sumsoosh-days  friend of Geraci I'vas a narcfink and a esource for me. oihtrjoarlitt- 	 cedAmuskat 	nyvvit f-410 She figures slightly in .i1. recordsAirlimiim1110111111Maiii. 1.t-her. or 	 naxcf? 
f1, i is without question and doubly confirmed. 

Ey other sources include both of Geraci's parents.before his father was killed, when 
the son was in VN, then Geraci, interviewed along with his mothero at my request in the 
presence of the family lawyer because I wanted to protect this very vulnerable young man. 

lie had been subpoenaed by Garrison and had ignored the subpoena when the Red•Cross returned 
him to the U.S. I was able to make a deal with tie Garrison office to forget the subpoena 
if the kid talked to mu and I told them anything rulevant. The interview was taped with 
the family lawyer controlling the mike switch, at my sugestion. I have the tapes. 

11- What follows is fact to which I prtend no meaning even though I seo meaning in it. 
I also taped the interview with the parents and played it back to them before I left. 



4. I recall no reference to the raid in the NO FO records. It was included in the 

investigation. 

5. Because in this I am alleging lying and misrepresentation and withholding and motive 
for withholding I have located and attach 62-1090606-6593. Some of it and the attachment is 

Nia true, eome false. Turner's story is fabrication, with some limited contact with 
reality: she wrote Geraci for me to tell him I believed I could avoid his being called 

before the grand jury. And I did. 

Both Bringuier and the FBI forgot their earlier misrepresentations about the first 

Oswald-Bringuier contact. Bringuier disclosed this about the middle of page 2 of the 

enclosure:"Bringuier related that he again saw Geraci on August 5, 1965"(emphasis added) 

Despite this the attachment closes with the FBI's re-iteration of the August 5 meeting 

Pray. 

In this record the 10BI is Covering up for Bringuier. The Borne report was my original 

source of the homosexual assault on Geraci. It accounts in full for the incidentu fram 

Turner's meeting Geraci when he returned from running away from home to taking him to 

Bringuier and includes Bringuier's arranging for Geraci to stay where he was assaulted. 

The NO report doe:, not represent that it has no information on Turner. Only no 

information it interprets as derogatory. 

Routing of a copy to ACuston for no apparent reason is interesting because Turner 

had a Houston paste  a more spectacular one subsequently, including jeninge  and has 

regularly represented to me that she is being supported by a federal agency. 



After the father's death and the Garrison subpoena the mother, who was very dominating 

of Philip even then, decided to tell me more. At that point Philip decided to tell, them, 
airtady- 

the mother and the lawyer,• what I 
4
had told the lawyer but not the mother. 

One of the times Philip had run away from home, during his Civil Air PatrOl day6 

and after his meting Lith Oswald, Bringuier set him up for a gangbang. Philip was 

homosexual. The narefink, my source referred to above, Dione Turner, met Philip and took him 

to Brinauier's, Animus whence Br'aiguier sent 1.11 Philip to where it happened instead of home. 

It was a joint culled the silver Dollar. It figures, if not in this connection, in FBI 
ND. 

Investigations, also not in these records. In the Archives, however. 
A le 

The actual time of the Bringuier-Oswald-Geraci meeting$ according to the mother AL 
and records the father gave me, was as soon as school was out for the summer, about 

May, whoti the mother taL:.: Phillip and a friend to that part of town to buy GAP stuff 

while she was at the dentist's. 

In proof of the date the father gave me copies of receipts Bringuier gave Philip. 

H got Philip to sell anti-eastro "bonds" at 500 each. 

Meanwhile, pipe or otherwise, Oswald got Bringuier in trouble over the unlicensed 

selling of bonds, as he later told Bringuier, after the fight Bringuier pidked with him*- 

In early 1967 Philip was out of high school, worldrit; in New Orleans snd living there, 

• not with his parents in Jefferson Parish, which is a.suburb. They lived on Green.Fieadows. , 

in Iletairie. Garrison is publicly after Ferrie of the CAP and other connections. Then 

Per-rie dies, with George Lardner the last known person to have seen him alive. 

Then, suddenly, the FBI source/ 0;:aald GAP recruiter/Ferrie associate Vice Squad 

O'Sullivan and Jeff Parish Deputy Bourne in effect kidnap Philip, with his fam134tbs assent, 

take him out of Orleans l'arish and hide him for a week with an uncle. The story is that they 

are doing this for Garrison and 44:1 "protect" ilv.lip. Off and on for about a week they 

question him. I, omit ray opinions and r:s2port what the mother confirms, that it had to do 

with an alleged vice ring involving Perrie, vibe' was a well-known and charged homosexual. 

Actually, I believe the word does not fit the man. 

In a very short time 4F Philip is in the Army and in VN. 



None of this is in the records provided. There are some indications in other records 

of the Ind sales but not the dates and the rest of it. Bringuie:!_.'s false cover, of time, 

jo ik.cted by the Phi still. What little was given to m!:11414$ is withheld in the 

"Illitorical" records. That O'Sullivan recruited. Oswald into the CAP is withheld from the 

N.O. Field Office records although it was in the iirchivest  where the FBI origlnAlly 

withheld it for years, until after the Garrison mess. The withholding also protected 

FIG Source O'Sullivan from his false swearing about Ferrie to the Commission. What I 

r,call had to do with sex charges against Ferrie. O'Sullivan testified there were none. 

In fact there were, in his squad and to his knowledge also in the next 1.'arishl  Jefferson. 

Relate .:1 charges were filed in New Orleans, where -0'errie tried to fix witnesses. And all 

of tuts was reported ie the papers and in my 1967 book while it is withhold under 1370 

to the limited degree it is reflected in the NO FO records provided. 

Garrison received many reports that Oswald was homosexual. Garrison interpreted these 

as a link to Clay SI--ur, who was known as a homosexual and espeett New Orleans and elsewhere. 
tantutinwita 

The NO FO records most recently disclosed include some such reports u 	confident not 

all of them. These relate only to Odedi Exchange Alley and two gay bars, Wanda's and 

Society Page, about ., rich 1 conducted my own inquiries years before these releases. 

In 1967 At FBI told the AG it had investigated. Clay Shaw and that he was the 

"Clay Bertrand" of Wareen Commission testimony. ThiS was later retracted. None ofliKs 

in 44 r,eords provided. The 'FBI also co. ducted a "Clay Bertrand" investigation, which is 
hardly reflected in the BO PO recor.:Is. The investigation was at the time of the Commission, 

in 190 .1C1 1964, wh timer or not rep,:ated in Lar-ison's time. (The FBI knee in 1966 of 
Pu 

his 	 wkieh aid not Surface until 	1967 — and over the by—line of a "source" 

of the Wilite Clouse, as 1 recall the reeorde, I.:Siker than of the FBI, to which the report 

was made, whether or not t!mt pe.son was also an FBI source, which is hot unlikely.) 

jhile 1 do not creelt the homosexual involvement and never did it was from the first 

a part of the investigatio I. This 11L1 magnified in the GarAsan adventures, which were en-

larged upon by hark L:ne and others. The angle does extend to Jack Ruby, who was quite 

Literally a sick man in these regards, more than Seth Kantor indicates in his current book. 



In all aspects and angles, going back to the Voebel record and the initial mis-

representations of first source on Ferrie, there is withholding, in part and in toto. 

While I regret that the (auments that allege homosexuality are an important part of the 

entire historical matter, they have become that. (This extends into the International 

Trade aart, which Shaw ran, where Oswald staged a successful promotion and in which there 

were hidden CIA "assets". Again linking to later Watergate, also not reflected in the /411). 

file5 tsat extend to a much more recent period.) 
C'4-4- ofb.w 

There haaatailaar Bringuier, Ferrie, Geraci and other records of persona related 

to tIu and their parts in the offieial story and investigations. How they are filed is 

not material. Whether they can be ret±±eved is material, which is one of the reasons I've 

1 6  
provided records showing how - and how easily. TheIe are files not searched, 4n Bringuier, 

8 in y ilk-Pt( 
Where I have the number, and on others part of that part of the story, like Jvierthen busi-

Oreate(s) 
4ess neighbor but notiariapena. 

Tjis reminds me: there was an alleged Mexican involved. There came a time when 

Bringuier got his license number and gave it to the NO FO. No such record is provided. Em 
Dada 

}. the number ' vithheld. Ile testified to this before the Commission. He testified 
ivait) 

that the FBI asked him to be alert to this, also not rovided. Cover records are 

provided so the FBI could say it did speak to Bringaqkr about this alleged Mexican 

• associate of Oswald's. 

Also connected with the Trade hart (ITM) and Oswald's operatLon there and information 

withheld by the FBI is Serial 114, which is hardly a complete reflection of what is 

reported and is not the first time the FBI got the WDSU-TV pictures referred to. again my 

sources are the best and I believe reason is on my side. When it was on coast-to-coast 

IN that Oswald had staged that operations on 11/22 do you think that.the New Orleans 

F131 wasted three more days to get those shots from the photograillort  Johann, Rush? There 

are other records that I believe follow on this. Through the language you will perceive 

Ahndicationa of a never identified other associate or associates of Ocaiald. These prints 

are reffrred to in raports available at the Archives in which the NO FO sought this other 
ACM/ 

peason. (Yet ai hholda all records relating to a fingerprint not Oswald's that I've already 
T 



Atop appealed 
0 
and any reference to the 17 prints Rush made for the Secret Service and to its 

A,GGC4,5 4t,  
first WiliAlWeirat the WDSUllt footage.) 

bile 1 question the withholdiegs of names from Serial 169 that is not the only 

reason I attach e copj. There is no privacy to protect, there is no confidential source 

or onlvource of secrecy involved. 

The second paragraph is the first of the places there is reference to information 

crosses not included in these files as proyided to me. The content Ame amassi over into records the 

FBI withholds but has provided to commercial investigators. Reference to flying planes 

into Central america by ]?errie had just then been of great interest to the FBI in the 

Carlos narcello deportation case in which the mentioned G. Wray Gill had been a 4rcello 

lawyer and xerrie the investigator. Retired SA Regis Kennedy, also mentioned in this record, 

was involved in that case and failed to file a report(from what was provided) indicating 

that while in attendance upon the court he saw l'errie there the day of te assassination. 

Tb.tt was the day the cep ended. 

There are mistakes4n the names. Corr ctly: Layton Patrick Martens and Alvin Xl-eauboeuf, 

t both of whom bhec.e must be many records not provided. These include records relating 

to an earlier arrest of martens, who with Ferrie was connected with Sergio Arcacha Smith, 
rlibs 12) kola Jig 	. 	ILLaritheasa 
way tneitir Smith's home .9,4i4 diielos6aNsig-gFTOCI5Tion with CIA anti-Mastro activities. e A 

Page 5, paragraph 2 refers to the forwarding of what is not provided, the New Orleans 

PerTie file, quite relevant. This is a pre-assassination Ferrie file. 

The disclosure of two 'police names on page 4 makes other withholding of police names, 

as on page 1, at least inconsistent. (The DA's investigators, as the FLI knew and its 

records disclose, are regular members of the NOPD assigned to the DA by the PD.) 

Serial 190 apprently was revised. I recall no revised copy. It refers to indices not 

provided. I question the need to withhold what is obliterated on the third page. I'd 

be surprised iPthe inforiaation is not public domain. 

Thg page heaced iteisc." by hend includes homosexual references and references to the 

bars I referred to earlier. What is missing is later, relevant records. With regard to 4110 



0"Mt..544ritik1k) 

Vland.a's bar this assumed later importance when a forme:Ai/Department employee who was also 
13,sh-fai i2v 

active in New Orleans, 	 c (the Hoffa/Partin case, Orkiiii4gamma... - 	, did. an NBC 

"specia3." and did other things at the same time that have relevance.. misidentified as 

the "real" pc son known as "Clay Bertrand" one Gene Davis, then reportedly owner of Wanda' s. 

(One relevancp will come later in coshection ulth an informer -whose names include 

\.61.  George i:tatt,  the (nm. used is the later r.-cord..) 

This record iadbcates the existence of other records I do not recall seeing. It also 

indicates the need for otk.r records to e:dst. 

`So doss de vial 329a. I do not recall the teletype referred to in Paragraph 2, quoting 

Ferrie as saying the -Pr..sident should be killed., etc. This was earlier public knowledge. 

-L  include it in a :196'f book. I recall he made such a speech to a very conservative 

military group of which no report is included. I think it was the lilitary Order of the 

World 'iars. The Ina can't have missed tiat one. 

From parsLraph 4 it appears that as of five days after the assassination the NO FO 

had not informed IiIII1Q of what 1 report above, how "0SWILLO got affiliated with the Civil 

4.1-70 Patrol." This was not because the NO FO did not ksou and had no records of it. Those 

peCords are not included in the NO FO files I received. 

. 	.: 

 

Please note. that despite the fact that Voebel vas a Commission witness, despite 

hiStorical case standards mew if not regular FOIA.10 standards, in 1976 the FBI was going 
MtpLejihr) 	

.-- 

to withhold Voebel' o name. And in connection with'ildsinformix g FBIFIQ,. 
b(1) 	 4 	 . 4 

. licre it apropriate to im.Lke any/claim for Serial .)25, as from prior disclosures 

of the period ,before l'Olil it :.i_s not, the name of one orson is certain and not secret 

and the other is the guess of a subject expert, if correct, also not secret. The certain 

name is that0-9 	Q,uiroga who was slso an FBI source. The second may be that of 

i Edward butler, an,:xtremist of th f e ar r 	 .l ig.h.tir and a ceiercializer .and exploiter o right—

wing causes. Butler had also been on WDSU with Oswald. and Bringuicr. (i 4 hat appears to be 

S'. ;-is.1 ";26 appears to be rolatedabaucl Gil worked for Butler at something called INCA.. 
Butler 

The longer name in this 'Serial could include the/midcle name, Scannell.) 

I provide Serials 5t.34 and 3e.b together became they appear to be about the seine matter, 



6. Wyatt's sidekick was Morris Brownlee, David Ferrie's godson. The Jack S. J.Lartin 
mentioned here and earlier was a source for SA Regis Kennedy. Martin was also a Garrison 

hanger—on and provider of very bad information. Wyatt and Brownlee both hung around the 

Garrison office, Brownlee much less than Wyatt. 



with claim to claseificatibe made in 5b4 for the phone call that from internal content 

has to be from AMC F.blecz. (There is in fact a series of records relating to the date 
9118/63 and the FBI's intereet in jt included in earlier disclosures.) Perhaps the 

actual explaiation for 'hat appears not to qualify for withholding lies in the directive 

"by whatever means necessary." 

In iL4 checking of tourist porno 	le FBI disclosed the CIA connection of one, 

C 14441 3S 
	Is 

•William Gorge Guudet, who just ha ens to be one who launched another assassination 

mytholoa, of Jack Ruby as "red." There should be records relating to this in the N.O. 

records provided but I recall none. There should also heve been a rundown onCaudet's 

interestilie coehections that would not end with his ITN office or his publication 

relatin, to "-Latin Arne: icon with an An; etunian perspective. ITE is Shawls place, which 

Oswald need for a successful "demonstration" in which the FBI quite properly-had great 
""141 

interest that did not include the reason Osv:Jald picked iTh for his shot at TV. 

While I have no present recollection of why months ago I selected the two pages of 

Vol. 4 worksheets that arc attached. I presume laCk of legibility was a factor in both. 
There is no need for copies of originals not to be clearly legible. There also is a referral that 	

r4-1(14-4_ 	 Atp-,  /should been respondeu to long before the (4'3=4==a=0 of the recordsibeing processed.  

If so tl!e result could Lad should have been included in the releases at this point and 

reflected on the uorhshe;ts. (I know of no INS backlog.) 

With a dal 412 I question the b1 claim. ,5rV  

The FBI has distinguished itself with gross misuse of the Ill claim but hardly more 

0IC 	clearly and unjustifiably that with L.)eleial 415, which withholde the nuie of Edward Voebel, 

with40. at the Arcldves. this is part of the mind—set I refer to, of harassment by FOIA 

abuse, of crea1tLng phoney statistics and inflating coats — of all abuses. If it were 

justifiable, what ie 	need in an hietorical case? There was never any confidentiality, 

either, as this; was not lite only source. 

/ ifk almost ei-:,- hheld in 	earlier record 	after all of this was quite public, rangingfrom 
Voebel -distantly on Di to hie War. en Gommiseion testimony and the records the FBI NEVER 



7. The 9/18/63 date, appear to refer to a known fake report of Oswald having been 

seen in Mexico City then. There is continuing withholding relating to this fake. I 

believe claiming national security for a known fake is unjustified and that a faker 

is not entitled to protection by the exemptions, particularly when his name is not 

4nd has not been secret or unpublished. 

8. While I do not presume that this is Mexican Government information there 

was widespread disclosure of this official information, much of which has been 

readily available in the Archives for years. There appears to be no basis for withholding 

any Mexican Government information. Meaning relating to Oswald in Mexico or in travel. 

With regard to the Paines, both, there has been widest access even to political 

files and extending into both families, even to Trotskyite uncles and indication of 

being an FBI informant. The Paines are central figures in this case. 



I question both propriety and need for the same claim in Serial 479. 

With Serial 512 I question the classification and withholding. Note also that the 

reference to the earlier crash "do whatever necessary" 9/18 matter was based on a lie 

and not entitled to protection on that basis. 

This record illustrates the importance, historically, for not considering field office 
cre Wig- 

copies to be/exact duplicates of FB 	priginals lido Ks. The withheld material should 
relate to 'J ack Ruby because the second file number is that of the NO Ruby file.. 

D2-2- 	Serial 569, Volume 5, refers to 'blows of the WDSU footage I do not recall perceiv.i4g 

in the FBI'S stills. if so, what frames of Johann Rush's film were used and from what. 

source? This record is not as informative (to FBIHQ) as it could have been. Neeley also 

is in the pictures, as the report fails to state, and she also identified another-pers0a• 
rh 0;1/ 

in them, an executive at the N.O. Roosevelt Hotel whose name escapes me for the moment. 
4 

She told the NO FBI that Lawrence was renting 
4
opace in the new ITM building then underway. 

And then there is more to the Cross Country company and its ownership, the Bloomfield name 

that ape-ears to have a CIA coy • ection. Neeley worked in the ITU office, with Jesse Core. 
e kl 51.• (1,  

Brady's middle name s Cuthbert, not Cuspert. Be was a well-known htmosexualt'intel-.  
A 

lOctual and gun fancier. He had what in Aew Orleans was known as a "discussion group," 

those of which I know being of rightist orientation. There were reports that Oswald attemiek 

hip. (This reminds me of the total void in the New Orleans files of the established fact 

of Oswald's having been at the Ryder Coffee 'louse where there was such a discussion group. 

One of the operators was duck Frazier, the other Howard Cohen, both of Fla interest, Cohen 

even in Mexico. I knew irazier. It was the custom to have guest] sign in. Somewhere I have 

the page Oswald signed. I'm surprised that the FBI, having spoken to both and to other8 

11.9e who were there, provided no indication of its having obtaihed any of this information.) 	• 
begin 

23) 	While I've forgotten why I made copies of the attached worksheets that =dot with 910, 

and 1026 I pretume witi both it is the use of a ball-point blue pen for what it to be 
trAter... 

photocopied and is never clear an the extensiveness of "previously processed" where there 

is error on the worksheets that can lead to identification problems. What is indidated as 

Vol 6/is actual 7, of which the second worksheet is part fis from 7A. Omission of dates, as 



9. I have copies of other FBI prints and of investigative reports based on them — 
many — not included in these NO FO records. If in the FBIHQ release they can't be retrieved 
from that mass. 

It comes back to me now that the name is Nick Palmisano and it was the Royal Orleans 
rather than the Roosevelt Hotel. 

10. Here I mean to indicate withholding, perhaps by filing outside the 89-69 or 

100-106601 files. 



rift 	
14,1440-09 

leikee they are omitted -Linning with 910, 	a total impossibility of finding them as 

"previously processed." Who can even estimate how many "Insert re: Oswald" records 

there are in FBI files? But that is the only information provided, no identification. 

That even the FBI was confused is indicated in Serial 1078. Please note on this the 

addition of indexing instructions for other than the regular index, the index that remains 

withheld. (New Orleans also provided index cads to Dallas.) iO  

On 'Serial 1064 there are four obliterations, with the single claim to exemption 

cowV 
following the name of the NO SAC of all things! b2 41*4-71) are claimed for the WWI name 

and no claim is made for anything elec. If the identification of an informer is withheld 

I do not appeal that. If the symbol is withheld I do appeal that. Disclosing it discloses 

nothing that identifies the soui'ce. 

If the FBI was and remain uptight about the 544 Camp Street address it would have 

behaVed exactly as it dad behave. Tnie eetended to refusing to provide the Commission with 

a copy of the literature on which Osweld stamped this address. When the Commission 

wee0ied of the FBI's stonewalling because it required a copy with that address it got J • 

ore from the Secret Seevice. Meanwhile, this is precisely the area in which the Fa. wanted 

to and did secceed in foreclosing the Secret Service, thatgaress and the Oswald literature, 

Theqi'BI huffed and Duffed its files full of self—justification about the same pamphlet 

without that dderess stamped on it for all the world as though the records were identical 

because they were the some Corliss Lamont pamphlet. 

ham Newman was the owner of the building, since destroyed for the new federal building, 

I understand. Be gave the Secret Service to underst.nd that he put OsWald out of the 

building when he found him there without paying any rent. He gave' me to understand that 

it was Oswald and it wee the office that had been used by the CIA. front, reference to 

&rcacha Smith in 1084.1Vuthlkil 11/'\ 141'1 	 41  '" 	 f
ro 
"14.  

Among the intelligence not provided. to the Conaaia-Aon or from any records I've men 

to PLIflie is that there was a aide ont.cance to the building and it was the office of a former 
SAC 

FBI 	named Guy Banister, 	then had a private detective agency and an antiCommunist 

organization of his own. Perrie worked for him from time to time and used his office. I 



10. In effect this almo means that the NO FO became a subsidiary or auxiliary 

Office of Origin and submitted reports directly to FBIN rather than through the 

00, Dallas. As it relates to Oswald and the Oswald file, this indicates the need 

for other files and records to exist. They have not been provided, 



CO1 i ,t0 i;] 
	

igation in my early 1967 writing. 

mother person who used space in the building and was connected with anti—Castro 

activities is shunned in the available FBI reports but not entirely by the Secret Service. 

His name is Arnesto -todr guez. lie ha.). a language school on St. Charles, Oswald did go 

there, and Rodriguez had the New Orleans press reputation of being an FBI source. 
is 

While I am saying that this Serial relates to what it own the Secret Service was 

sh:uld.ng.  repeatedly to Rodriguez about the subject matter of the memq,,I am neither 

saying nor not saying that Rodriguez was a "boiled. FBI informant and don't care either 

way and am not asking that it be disclosed. iSerit,.1 1107,...di 	 is an informant 

report by a different SA but the Same SAC name is withheld along with other entries on the 

same. claims. 'his record apears to relate to a hoffa source, the best known of whom 

was .Eduard Grady "Whitey" Partin. 

the same claims and Athholdings are made on what appears to be Serial 1150 

in this case the record includes the MI's permission to disclose her name and FBI connection 

so there is no basis for withholding it as those who processed the record did. One of 

tho:.:k: to who'll SA. IL;wilecly then spoke was Betty Parrot ()Parent). The record was disclosed 

years ago L.nd I wrote about it in early 1967. She would have been a good. French Quarter 
.11 

source. 

This brief record begins "Attached is 302." :aid adds "and also attached is a 302..." 

1!either is attnened. or in 	ally way accounted for in the worksheets. Both are 

aitl :a .old ..ithoui uni uLd.1.1 to any exemption. 

icars to 	Serial 1591 makes such extended use of b2 and 7D that the .date 	Ad) 

is either a secret or only source isor is solely a ma - ter of FBI interest. Some date: 

I also ap; )eal the other withholdings  in this case. Obviously this person was known to the 

Garrison people from the content and. from the date b.cause this was prior to any public 

or publf..shed knowledge Oj that "investi 

14.A 1.1. cAinsive use of 7C with regLrd to Arcacha. What is public knowledge 

about rcach.a. that a d...L'A.med 	ors ;fight consider shbuld: be withheld ranges from a 

uog:Ln 	 cioail to ;.-y . ,)_ping his fellow anti—Castro:J. I believe that Or4stes Pena 



11. There is no reference to Rodriguez, who also figures in other aspects of the 
reference 

investigation, in any of these NO FO records. Nor is there/to these other aspects and 

other persons. One of these other persons, Roger Lovin, lived at Rodriguez' school for 

a while. Levin is also mentioned in the King assassination records* One of the other 

aspects has to do with a questionable txxxxistian transcription of an Oswald debate tape. 

12. If Jack S. Martin's name is withheld then the withholding is ridiculous. 



teetified to some of this because ids was some of the money Arcacha pocketed. Pena also 
went to the Miaaili az of th4 group to get Arcacha out of it. Arcacha also conned other 
rciugees, ieicluding quiroga, who was with ItMe often, copicsmaiiiedtkoodi 

There arc quostione about the propriety of the withholdings comp/area( with or balanced 3AJ fai.cc 
aginst really defamatory xideftwom information the FBI has released about others plus 
the supposed standards of historical cases. 

14/4der Serial 238 you will note that in even its internal records the FBI avoided el 	
A 

the; fact that Banister was in the 544 Camp building. 
P/79.:)  Under Serial 680 misleading internal records were also created or represent those 
already created. I doubt Ferrie misled the FBI. Or could in these matters. The CRF could 
not have had offices in the 544 building because it ceased to exist prior to the Bay of 
Figs, when the CIA forced its consolidation with those the E. Howard Runts and David 
Ferries considered dangerous "reds," the refugee unionists and others of similar •- 

N 	•• 

views that are left only as related to the right extreme. Ferrie thus evades without lying. 
Following this there is inaccurate reference to what I refer to in my Ronnie Caire. appeal, 

Cair-t • bega,use•as the FBI should have known lie did organize what was known as the crusade And used 
that building as an address to which contributions could be sant. At about the time of 
Serial 1434 a certain amount of this was in the papers. This Serial was lad prior to 

e  public knowledge of the Garrison thing. Moreover, Arcicha and Caire had to go public to-  
seek the money they longed for. 

3_S) • In Serial 1515, as with the others for which b2 and 7D cleime are made for more than 
a noxae or a number there is a question of whether anything is reasonably segregable. The 
withholding of the pe-fuonal pronoun when only one can fit is ridiculous and unnecessary. 
(Also col.monplace.) 	

40,11-0, d 
lakel Brownlee, 'Porrie's godson. I can't check Seeial 702 because it is withheld as 

provieusl:y processed." The content sounds remarkable like that of a record appealed above 
01  where I go into  
A
Sullivan, who is the source in 702. Why withhold in one record and not in 

the other when the withheld. identification is the same? 

Brownlee was in with Wyatt on the Sheridan/Partin. deal shortly after the time of this 
6+5i record. no was used in fact to pull the deal off.yrimeAafter• Garrison's operation was public. . 



(The same pair told me of being in Detroit at the time of Sheridan's involvement in coverage 
of racial disturbances that led to much criticism of NBC.) 

Serials 1664 and 165(?)7 seem to bear on HI( records indices. 
ps-e Unless there is an uncorrected error in Serial 	- it reflects something that would 

appear to be radically wrong in the processing and providing of records from 89-69. This 
Serial is the first in Volume 2S as provided to ;.ie. Yet it refers to earlier  records as 
in Volume 41. 

' provide Serial 1907 for comparison with other 7..: cords in which FBI F01.4, proceSoore 
claim exemptions. Like the source, not withheld, nor his comment that the wife who left him 
is psychotic. Obvious politilNal purposes are served by such disclosures witkout regard 

to truthfulness or dependability of their source. 0/0194,1 144144 04 Mc  14. ka. 1 pei 
Serial 1916A repreAts the initial classification of this 1967 record as of 8/22/77. 

si 	0/ Arson; j the problems this presents, side from the BO, is that sal=estariciaml=lagam the FBI had 
reviewed. these records not fewer than three times wttligut.classifying them once, 	additioni 
there is no other side in what was provided to me although this record states "over", 

Which is typed on. CS-I-J-2  - - 	(:) 

).) 

	

	 Serial 2063, uhith appears to be unreal in many respects, is a record I referred. to 
earlier as disclosing the existence of a CIA "field ofji.ce" in New Orleans and the head 
aC that office, - mattx 	the Department has had sworn to as always necessarily withheld •as 
a national defense requirement. 

Why the New Orleans CIA "field office!' did not read the sensational local paper head13moa.A 
about the CIA, did not listen to radio or look at TV, is a mystery. Five of these six hrtti 

arc ai.ao,16 t) 10 most pUblid ZO.d. names• 

r2 nin record makes me wonder why other internal FBI records were referred to the CZAR  

which has not actedf. eit them. As So:dal 2015, worksheet attached. • 

Can it be that the 	actual.;.y believe the CIA pretense that it did not know that 

the charged Clay Shaw was a CIA contact in liew Orleans? 

If ono takes what appears to be Serial 3076 at face it appears that when someone 

wr.I.11Ls into an FBI office and "insists" that it accept pictures of someone taking pictures 



allegedly of his place of business the entire federal law enforcement machine bows to this 

insistence and for no apparent reason accepts and files these "insisted" pictures. Then 
the SA does not brit° a memo on it to the SAC, it being important enough for such a memo 
to be wr±ten, for more than a week, by which time he has been careful to learn where • 
the "insisted" pictures are filed and informs the SAC of this, the SAC having nothing 
better to do than concern himself with "insisted" and unwanted pictures of a man whose 
name apparently moans nothing to the FBI. 	

A 

floanwhile, the insister having been interviewed by the SA, the NO FO files would 
appear not to contain any report on the interview.  

it` d ("V"kr,  

	

There being files on the persons interviewe Chic memo that is important.00 	•for.  
the SAG's Atentiontmakes no reference to the files on those interviewed 

And for no apparent reason, certainly none from the content of the memo, the att 
directs it for 	in the JFK assassination file. 

This record relates to me. With any kind of search the NO FO mil would have found it 
in compliance with my PA request despite its having me named Jack. (Interestingly enough, 
and I do not suggest this is the product of some FBI mind-control operation, when I farmed 

and had the oceasional help of an old, retired farmer. he used to call me "jack" but, for a 
reasfin - from the Weights he saw me lift and carry. He sued jack as short for jackass 

because he was impressed that I could work like one.) 

I don't know how many Weisbergs appear in the FBI's JFK assassination files but from 

the rather large number of records I've gone over there is no other. Thin one should not 

have been missed in NO, which raises the question, how many more were "missed"? And how 

else they arc filed. I'm learning a bit about the subjects used for JFK assassination records 
the FBI does not want to surf ace in not wil searchings. 

Bringuier was incredible. I had no interost in him. This was the morning I was to return 
home after testifying before the grand jury. I had not gone sight-seeing. So when T. accepted 

. 	-- the offer of the police sergeant in charge of the police assigned to the DA's office _to 
be taken to Oswald places of interest he had his oldest man, the about-to-retire Fenner 

Sedgebeer take me to Oswald places of interest before taking me to the airport. I had my 



own camera with mo and has taken the pictures I wanted. As a last stop Sedgebeeti who 

had taken a Polaroid and used it for me, took me to not the Habana store run by Bringuier 

as this Serial states but the Habana Dar owned by Orost Pena in which Oswald allegeaY 

threw a spectacular drunk. nil() Sedgebeer was photographing the front of Pena's place 
Casa  

El Ebtupides Bringu,ier came clashing out of his store,CWiiich was several buildings away, 

in a half—crouch ohooting away with a :j5 mm. lie  took many more pictures than those he 

gave, raLher insisted to ,the FBI, as he Aped with virtually every step while crossing the 

pavements and street. Had I been alone he'd have jumped me although we had never. spoken 

. or to the best of my knowledge oven seen each other before. I knoW I'd not seen bim. 

Ii; was a pretty crazy business I'm not likely to forget. 

But I am interested. in the missing interview ropnrt and notes and in any other • 

misfilings, if this is what they are. 

(Among the pictures I took are those of the wrong, leaning non—existing addresses in 

Oswald's address book and the porch of his residence whore, in the official account, in 

• 4.0 dark of night he practised sighting through the scope of his rifle. This also is when 

and how I learned of what the FBI appears not to have been able to learn, the fet,in.pay 

Ronnie Cairo request, that Onuald had the side entrance to the Cigali Building in which 

CaAre had offices-. I've noted Cairo's connection with Arciacha and the CIAv funde4 

anti—Castro people.) 

Serial 3216 relates to Layton Lartens and one of those at the phone company from 

whom the 	obtains inforrattion. Martens became very much of a public figure. He had been 

Perrie's "roommate," too. T e record holds other interests, like how four years late the 

' FBI learned that there wec'e actual Clay Bertrandls in Now  Orleans. Odd how Regie,KOnneay 

and other. BAs could not have asked this phone company source while they were looking for 
a4.4€4 	/14  7  a Clay Bertrand in 1963 and did ask in 1967. And that 11111Q did not order it he appeal 

is not for the phone covaqT source but for the other withheld information opposite which 

no claim to exemption is made. 

Vol 28 —  the wox'l.sheets are illegible. I'd appreciate a sot that can be read. This 

can be dons by overexposing.  for the content and not worr ig abOut the over—exposure of 

the headings, which ar black and legibld. The PBI does know how to xerox. 



Serial 4190 diecloeee what in withheld under privacy claim in other records, the names•
at Permerican Films, well known nemee, toe, beeeuee they did the film work for the 2 c—) 
boa! Iv eteTions:)Tite 13 a cover rathee than an actual record and while it may state 
what ie fectuel it deee not etate what is actual. Supverisor Wall, as my 1967 writing 

specifies (without me beving seen a single FBI reference to it) was 444 at covering and 
noneelevestigatione. Be first devised the means of hiding the facttaat the Banister( former 

etelcitue'S 0011 FBI) Aeoncy was in the 544 Camp Street building by using ti1777.7570.1rnice of the side 
(AMU 

street addrees, dlLentgOd to interview the CIA—type 113..ank. Bartes without going into 

Bartee' name in Oswald's addresebook. lie has other similar accomplishments that avoided  
;ee 

_ edmine FelAQ troubles. 	.i.777. 77 717:r nO Cuban Revolutionary Council, ehich the.  CIA . . 

funded through 4/63, VccUl happens to be the time Oswald returned to New Orleansel.  

4artes also later flew planes for the CIA in the Congo, well known in New Orleans but Cid4) 
G-464a. not mentioned in any FBI records I've seen.) 

Wall does not give the number of stills Rush gave the FBI. Other reports indicate 

ix, whicth is no doubt why the FBI appears from the Archives to have given the Warren 

dommiselon only two. 

The second paragraph hides other information. It gives as what one could take as the 

first date the FBI Let those movies of Oswald dis -ributing literature outside the ITM as `e,A 
12/3/63. WDSU stewed them and fed them to the no on 11/22/63. It can't be believed and 4 
I do not believe that the FBI waited. 11 clays for this important evidence. I don't believe 

it because I  know better from the man who was WDSU's news director, Ed Ilaner.Actually 

Planer and Jesse Core, who had been public relations director for the ITM and was in touch 

with the FBI in his complaints about this filmed Oeeald demonstration, reviewed th4,  WDSU 

footage as soon as Osweld was identified after the assassination. At that time both men \Coro e0 

l'Ly copy, else made ut 

	

	 .. It also slows that whether or net the FBI. 

told. hie 160WM4WW3 still in the WDSU foot-lee Wheel t).e FBI returned the film he was not. etktoed )144- 141.duoliCiale. 

spliced it all, together, as Planer seemed to recall, what the FBI got was not one piece of 
film, as this report tatee, but 	three that WDSU had. The other two were of a debate 	NO4  

osvaid had and scenes at the seemingly unimportant dieturbing.the -peace trial where Oswald )j% 
entered a guilty plea although he was not guilty and had, a nice clipping reporting his $10 fine‘!, 



• 

• - 	• Ta F.Jl has and is 	thholdisli:; the information hid.i.lon. by Wall. I appeal it. By this 
v 

I mL more t]wn will folloti t  from -LIW San Francisco 4111 Field Officei0A4d A31 H4 (Sea 
.114ve rt.craJ Akio- Astit /If refit 

Suyial 	 i)IbI names including 11W. supervii.;ory.... 	00..1 - 1,410 
424 	 name of the SA who wrote thin roTport. There is no content relating 

to the c:.ption, "IILL:.CED Ekl'ORTS TO ilf.PLUETICE TESTIMOEY 01' EDWARD GR/U)Y PART114,!' who I think 

you will recognize from his DJ role in the Hoffa conviction. 

I've referred to 	character, eke, John C'-'003^CSO end other names, in connection with 

both 1,1or.j.■:3 Brownloe and Walter Sheridan. Shortly after the King assassination, as this 

record. dote not mention., Wyatt was shot in the foot while worlang.in a filling station 

and nobody was ever charged. Lie,ntion of the name Russo is not the only possible basis for 

filing a copy in the Garrison part of the 	annannination file. Wyatt spent much time 

with the Garrison people. As this report fails to state Wyatt was a federal narcotics 

tnforraant of such 	that to make himself look gooc1 ho framed some of his friends. 

He wan also a blabbermouth, which Brownlee objected to. he spent a long night i all night, 
talking into my open topc recorder and turning it off only once. The day Sheridan/Partin 

made tho deal with brownles/Wyatt to "defect” from the Stato legislative committee ar LWk (ve 	I fto4.. 
they worked. and go to -work for Bartii Wyatt 

	
t me informed from Aeon Rouge by. phone. 

hut the records relating to Wyatt and the J1,1C invostlgation are not provided. Nor any 
record of Wyatt' s arrest in Texas with Brownlee near Dallas as I recall on a narcotics charge. 

• Whother or not an informant on it Wyatt was part of the =low Orleans JFK assassination 
•-■ 

invostigation„ram4 J4141.4 /1.4414-IM4. 141, IL 	 . 

Soria' 4270 is the indices Searches slip on a man who was. a good friend of mine, 

Matt Herron. (Thin reminds me, the Lemphis11icJ.cl Ofice provided. no King assassination 

re(;ords relating to hilo and he did take information to 1;:ho :d'hiI tliere when he obtained it 

while on photographic assignment for 14-mf,... j 1ce1.k7iho F131 knows from my book Frame-U,  
he also oj:ovidc1 me Ilith information that 1 1120a and soLe I feared to use.) Matt was a 

fid:ond of Garrison' a, too. lie wan the Sotw...„...:11ady.1 	 photographer on the Phelan 

interview of Perry .P.us;;o (relating to which no records have been, provided) and for.  David 

Chandler then of Life ma., ,azine ( no records of which have been provided) both in Baton Rouge. 
) 



It appears probable that this search slip wzs in anticipation of his testimony 0 
as a State's rebuttal witness if Phelan was used by the Shaw defense. 

From the time of the King assassination through the Garrison—Shaw case when 

I was in New Orleans I stayed with Matt and his family. Now I find that the man who was 

so kind to me was then indexed 10 times by the NO FO on three different subjects and 

in six different "internal security" matters. (Of course I feel slighted. that I was 

slighted, that none of these citations can be traced to my subversion of him and 

that there is no search slip on me.) 

From his connections with Garrison and me and others, from his connection with the 

Shaw case, I believe Matt is properly part of the NO JFK assassination files and ask 

for copies of these and other records. I'll send him a copy of this searches slip and 

if necessary I'll ask for a privacy waiver. But I'd rather th rocessing begin with any 

Ae9esoary privacy excisions becuae there is no tellinr: where he may be. (As of my last 

information he was npgaged in the great subversion of navigating the ship Greenpemce. 

I'm sure he has taken it elsewhere since my last information, when he took it into a 

Picific nuclear test zone. So you can see how dangerous a person he is If he took it up 

to either the Canadian seal kill or the "'Jew England nuclear electric plant protest, 

which now seems kiss like even an FBI internal security matter, it would take a long time 

for any letter to re. ch hiM.) 

If there had to bd a searches slip on people like Matt I find it unusual that there 

are so very few in this entire file. From this I am led to believe that there are many 

others and that if not withheld from the files searched are in other files. Dallas, for 

example, had none in any of the files I received and I recall none from FBIHQ. Not even 
resulting 

where I received the records maimmitinrm from searching by slips. 

Matt also worked for Black Star. He had Dallas JFK assassination assignments at the 

time of the crime and once when I was with him, 11/68, on asignment for the largest 

British. newspaper. 

hot long after that he took his family and a friend just out of jail on a selective 

service charge on a two—year trip to and near Africa in his 32—foot boat. Some of his 



5--  

letters did not reach me. I did receive some empty envelopes, I recall in one case mailed 

via our diplomatic service in the Canary Islands. 

I attach Serial 4428 because some of the claims to pemption appear to be unjustified. 

In what remains of the first page it seems unlikely that there was either a confidential 

or an only source for Layton Martens' address. The subject matter is a Presidential 

assassination and the letter is to a federal agenci with firearms responsibilities. 

In Serial 4433 the names of two supervisors are withheld. It appears obvious that 

the one in New Orleans is Ernest C. Wall. This is the perpetual FBI privacy claim for 

well—known FBI personnel. The same is true ofSerial 4491. In addition, if search of the 

97 or. Registration Act file was appropriate as part of the assassination investigation the 

relevant records appear to be appropriate for includion in the historical case release. 
Coat 

For youlinformatior the3e-Filia is from the first of the month that Oswald returned to 
1/1-Avkil 	c 

Serial 4448 again withholds known FBI names, names earlier released in exactly 

this connection. The pamphlet is the one to which Oswald added the 544 Camp Street 

address the FBI never would provide the Commission. 

The withholding of Supervisors' names in Serial 456? in this case relates to the 

subject matter of a Congressional investigation to which, allegedly, the FBI made full 

dipelosure. Only later to withhold under FOIA in an historical case? 

In the immediately proceeding records the known and well—publicized name of the 

former clerk, Walter, who had been all over TV long before this processing, was not with- 

held. Nor was it in many other records. Only suddenly the FOIA processors found it necessary 
i4  

and apprently appropriate to withhold the name in 45800V  

Serial 4581, again withholding FBI names, begins with the same subject and asks for 

a search for possible assassination threats. The language of the SA whose names is 

withheld is ambiguous. It suggests that the search was limited  to 62 files, which would 

be to eliminate may files that should have been searched if NO really believed that 

FBIN teally wanted the nitty—gritty. Withholdings now extend to the stamp affixed to the 

51 	lower right of the pages. With Serial 4592, on the same subject, there is aided the 

New Orleans until the day of the assaseination.6  
AtA ril Nntit Cl  iv*.rh 

futility of the withholding if in an historical case there was need that entended to clerks. 
el 



13. Earlier records and his Warren Commission testimony would seem to make it ob-

vious that the obliterated name is of retired SA,. Quigley. But why would supoldia anyone 

think of withholding this when the entire roster of names of the FO is disclosed and this 

is an historical case? 

14. If in this instance the name is not that of Walter, his name was withheld in 

other records. 

15. A list of all employees of that period was disclosed. 

The lower left quadrant of this stamp is for directions to serialize, hardly a 

7C claim under any circumstances. This particular withholding is repeated a number 

of times on other records. 



Again the Athholding at the form typed on. Tne practise continues through Serials 

586, 4587 (where they forget and do not withhold. William Walter's name) and 459004 

again not withholding the Walter name). 
and 

II 4589 is t on the Walter matterrITdoes disclose exactly what the rest of the 

series withhold* FBI names. Only it continues to withhold Division VI name. (Consistency 

has not become ash FBI vice.) It appears that Division VI was searching for a straw. 

If there ever was any doubt about the real reason for the phony privacy claim for 

FOIA processors, whose names were not withheld until I pinplOinted these kinds  of 

abuses, I would hope the foregoing ends the doubt. 

Volume 34, worksheet page 11 represents that all seven pages of both Serials 4710 

and of 4711 are entirely withheld ander b2, which is to say that even if the exemption 

is applicable, which I do not believe and appeal, there is absolutely nothing at all 

reasonably segregable, which I also appeal. 

More on the Walter fljmilmrcing of FOIA attached in Serials 4592a and b, 4594, which 

includes Walter's name/ and a transcript of a public interview6espite which these same 

MIA personnel engaged iri all the earlier withholdings from the same series of records) . 

acrd 4594A. 
.,..(Meer°pol) 

The 5/17/77 aittel to all offices in C.A.75-T1n;L filed in NO without a serial in 

this 89-69 file because the instrictions not to destroy any records with a case in court 

apply to my cases as well as those of others, if any. NO attached a list of serials under 

Walter's name, not withheld again. (I know of no Walter case in any court.) I believe it 

is obvious this also applied to such destructions as that of the original Long tickler 

in C.A.75-1996. 	, 

	

: reti 4, 1 	71"/ go) 
Above 	re erring to the unjustifiable withholding later of the name of the man at 

Pan-.American Films where the TV footage was copie I stated that elsewhere the name is 

withheld although in that record it was not. The withholding is in the Subs, of which 

11165, 1A66 and 1A75 are aLl-ached. 

Bearing on what I said about three different pieces of WDSU footage see Serial 1A66. 



Further evidence of FBI open contempt for the Act, controlling decisions and the 

AG'S historical case determination is in the following 1A examples, which are not of 

either confidential sources or even unpublished. All that is wit 	d was made public by 
the Commission and I believe by the FBI itself. 

68;(,9, where Oswald had his printin done, extensively reported by Commission and _ vi4 t gaY 
F81 and me, without any 	excision ; 70, ditto; 71, the name is known and I think in this 
file, as I recall Bill Heed 'blime;.ta-ilhe Commission's public material;72 ditto; 73 (says 
from Memphis but probably error; recall no i'emphis reports on Lawrence, referred to above, 

or related companies); 1A104 (i4sistently neither Bringuier's nor SA's name is with. 
held re "Jack Weisberg" photos);125 (inconsistely as possible, list of all FO employees 
re Walter case);and lily—gilding, 135, which withholds the name  of the SA who interviewed 

Frank Bartel in 1976. 

There is no Serial to a lA list of seven entries the first of which is of November 
iqux 	t/4 

1976. If there are accompanying eports, as there may be, I now do not remember them. 
a i4it mArl On the list there is an utterly inappropriate 7c claim for an SAs name, 	ppropriate 

0A-1531) 
copying. The 411Niag firstfis an interview of one D'Ami involving the Court of the Two A 	 Ass_wiL.,)  
Sisters, about which Garrison did not weave all the theories, and involving the same 

Gene Davistitho sued NBC and Sheridan over being described as the real Clay Bertrand. 
J(/ 41-  /0)/ L" "(!) This alleges  mask connection mess  between Oswald and Ruby. The nexiiis'arinterview of a 

convicted felon who claims Oswald's admissions to him include serving the CIA and the 

FBI's Hosty getting him the job at the book depository. While I regard both as takes, 

which I believe entitiles nobody to any protection, in the alternative, in an historical 

case, these would hardly appear to be approriate to any claim to exemption. (1A141 relAtes 
to 1A139 above.) 

now that the list of NO employees is added to my list of Dallas employees. In theSt. • 

underlying records the similar and related withholdings are more extensive and I appeal 
.444707---  • them. I do not attach the actual underlying records to save the really unnecessary 

dkr 



I believe there are serious questions with regard to any fakery in historical cases. (;;i' In addition to the withholding of FBI names in Serials 2008 and 3030, which relate to 
a black prisoner named Vernon Bundy, the name of the source, which is not secret, is 
withheld. Those processing the records probably have no way of knowing that the source's 
story was public in April 1967, when reporters in New Orleans told it to me, their 

source an anti—Garrison lawyer. There was doubt about Bundy's story but also about 

the source's. When those processing records in historical cases known little or nothing 
about the subject matter wrongful withholding is inevitable. 

It gets laughable with Serial 1922 and several pages I believe but now am not certain 
were with it and are from the same file. Whether or not on receiving the information 
the FBI believetlit was new it wasn't and the source is very obviously Gordon Novel. 

doubt very much that the NO FBI was misled into believing it was getting valuable 

and secret information. But the FOIA personnel have no way of knowing. 

Without checking files I can't be certain that all of this was published. I believe 
att Lete) it was and I know it is not secret 	 known. 

I doubt that in good—faith processing in historical cases/the question would come 
up because the iithhoiding is not appropriate to histprical cases.)101.41.4-81440ey, 

The problems come from the FBI's determination to treat FOIA as a withholding 
rather than a disclosing law. 

(93 



 

On the withholding of police and similar  names 

 

When I received a letter in which a stranger asked essentially pointless questions 

about some of my earliest work and the offer to tell me who NO T-1 re*lly is I decided 

to learn and asked him. In response I received the attached two pages from the AMOK 

Fair Play for Cuba Committee pre-assassination file, 97-4196-11. It is a copy of a 

record Paul Hoch made available to others. 
Ngfrl,  

This man actually believes that there was one and onlYirperson identified as NO T-1. 

Inevitably there will be confusion, some of it possibly embarrassing to a number 

of people. This is the potential of a number of variations of the kinds of unnecessary 

withholdings practised by the FBI in processing historical-case records, complicated 

and magnified by disclosures of what ought not be withheld, as in this case. 

The FBI goes to court to refuse to disclose police sources, claiming liKUannot and 

never does, when it fact the opposite is true and withholding is generally arbitrary 

and capricious. This also.applies to information provided to the FBI, by police, investi-

gators and various official bodies, inchuding prosecutors. It is on rare occasions only 

that the information must be withheld. 

If I had copied for you only those records I've read in t 	t two weeks in which 

police and similar names were disclosed, in and out of the United States, sheriffs, DAs 

4nd variousother governmental components along with the information they provided to the 

uould require a large box if not a trunk to hold them all..Yet from the same,FOIA. 

unit and the records in the same and other historical cases the identical information is 

withheld and once withheld the FBI will waste everybody's time and much more to go to 

court to continue to withhold it. 

I'll explain why this particular disclosure, which is of no interest to me in may 

work, attracted my attention. 

More than one postal inspector provided information to the FBI in New Orleans, which 

was and is right and necessary. More than one name of New Orleans postal inspectors- has 

been disclosed. I believe the last one I read prior to receiving this one was Zarza or 

something similar. And inspectthrs were not the FBI's only N.O. postal sources. 

Now it happens that there remains a mystery over the postmark on a change of address 

card filed for if not by Oswald when he left N.O. oaltrales that began in Mexico and 

ended with the assassination. The cancellation was subsequent to the time of Oswald's 

departure from New Orleans. The Warren Commission was not helpful to either solutions or 

discouraging irresponsible weavings of conspiracy theories by the staff counsel's handling 

'if this matter. He said that he'd just add this to the stack of similar matters. So how the 

card could have been mailed by Oswald when he was not in New Orleans to mail it remains 

a provocative mystery. I wrote about this more than a decade ago in the book about which 



this strgnger wrote me. 

Obvioway, like most of my appeals, in this matter I am not looking for information 
that is of personal interest to me. 

My concern is with thehliggiaiil record and confusion built in by arbitrary and 
capricious processing in which there is unjustifiable withholding that will plague the 
country, including gtvernment agencies, for years to come. 

.1-tils a rare occasion on which the name of a postal inspector is secret or the 
fact of his having provided information to the FBI must be withheld. (I recall no single 
instance of this in the Warren published and unpublished records which total some 300 
cubic feet of records. It became an FBI device ohly after enactment of FOIA and its 
1974 amending.) 

These kinds of inconsistencies must account for a large part of the FBI's backlog, 
for many appeals and I know for much time wasted in litigation. It seems to me that if 
the FBI did not want this backlog, these wastes and costs and the needless litigation 
simple and comprehensible instructions to its FOIA. personnel would eliminate the 
problem. From this I conclude that the FBI has created such problems because it wants 
confusion, waste and unnecessary coats in time and money, in part to discourage and mis-
lead requesters and in part as an aspect of its campaign against the Act. 



On page 18 I refer to Serial 1916 and 1916A, which is ex poste facto classification. 

Serial 1916 appears to be Serial 4961 in FBIHQ 109060. It is attached. 

No classification makkings appear on the record or an attached note although 

there is a withholding from each. The exemption claimed is not indicated but under the 

EO it cannot be b1. 

The withholding on page 2 follows a comma in a sentence that refers to a broadcast. 
While a claim to some exemption may not be entirely impossible, b1 claim seems to be. 

On the added page headed "Summary" a characterization of the easily-characterized 

Gordon Novel is withheld, no exemption indicated. If an unindicated b1 claim is made 

for such a comment as an allegation that Novel was associated with a federal agency 

that would merely repeat what Novel himself has proclaimed in public. 

(The last of the never-flattering public references to him I recall in published 

form is the Colson/Novel plan to erase the Nixon tapes by some form of remote radiation.) 

(./ 



Serial 3004-461. in Volume 22 is of 12-10-71. It is described as Memo, Hearn to SAC, NO. 

Of the 13 pages 10 are provided. Claims are made, in blanket, to b7c,b7d, with no copies 
whale 	e 	 4,41 Hof 	I/ id wok 

e 	- pa: wi h obliterat ons. ere are other obliterations in the 10 pages 
1h6044h,6 8'yeary Alti4p ebt  gJJ4.1),161047;11 1401416,1 wre'"9  lat"-41441/  that are provided. 	 Av 

This record was added to the file because it relates to Serial 5004, of 5-8-67. That 

is a rather long teletype, of 20 pages, indicated as 'previously4ocessedo" Because it 

was to FBIHQ I had a search made of the FBIHQ records provided for that time period. 

No 201page teletype shows in the 105-82555 or 62-109060 files, From this it would 

appear that again "previously *cessed" is FBI Orwellian usage for memOiery hole. 

In an excess of caution I also had the Ruby and Commission (62-109(W) files checked,'  

along with the worksheets* Again no 20-page teletype*  For the same date the Commission 

"P.1  file4holds a Not Recorded Serial reporting a news story that Garrison would seek a Senate 

CIA probe, hardly properly filed under the Commission. It is of seven not 20 pages. 
arbqi 

The article is said to repor 	subpoenaeing of SA Regis Kennedy, not a Commission 

mptter and not included in the proper files I've reads  04 tr442A-  1 C4vn to.) 1144414.(1 inarkir 

There is no reference in this teletype to the subject of 50044 "Lt. RAYMOND COMSTOCK 

Information concerning." However, the only NO SA connected in any way with Comstock in 

the 10 pages provided is SA Regis Kennedy, 

The first page of the 12/10/71 LHM on Comstock notes only that he "SERVED AS INVESTI- 

GATOR IN THE OFFICE OF District Attorney JIM GARBIOOK beginning May,1962" and that a 

"summary of the pertinent details found in the New Orleans Office files re. subject, Lt. 

RAYMOND CONSTOCK, New Orleans Police Department" follows. (Caps in original.) 

The first page that follows is numbered 3. The first three paragraphs are obliterated 

under b7c and d claim. The 44 file number is not obliterated prior to the second parer. 

graph. This leads to the belief that at least part must be reasonably segregable. 

The next two file numbers not obliterated are 80-267. and 80-267-1376.The first is 

not attached, the second is. It is a news story reporting that among eight policemen 

transferred to the DA's office Raymond Comstock of the narcotics squad is one. 

What is a news clipping doing in an 80 file when it signifies "Laboratory research —'— 



/V matters"? Or a xerox be added to 67-4715 when that signifies "Personnel Hatters," the * 
Pv4/ 

indicateiV"Applicant-related Classification?" 

If Comstock applied for a job with the FBI there would be no privacy involved for 

all[ rwho knew him, including many police associates, would know it. 

And then there is the D claim, which can indicate source or informant. 

Which reminds me that on the first page, the printed form, there is added by hand 

"lcc-697," which does not signify any known FBI file. 

Aside from several 89-69 Wm* citations there are next two 46 references. For 315 the 
claim is made to both exemption", for 314 to C only. All else is obliterated. 

1!A"401  After another 80 citation, the clipping attached as page 9, being withhel54010114 

Om there are ikami- wo more 76 references, 3600 (00:DaDas file #76-4261) and 76-3600-

12, which is provided, an SAC letter to the COP priising Cometockts cooperation with Regis 

Kennedy. There is no other file indicated on the letter, IIIIIMINIMMISONVOININIMIt 

(76= escaped federal prisoner, etc.) 

The page 9 clipping reports that Comstock was among "the next 24 in line for lieu- 

tenant.." There is a double vertical marbinal line opposite his name and those close to its A 
Next there is *indices searches slip from which there are three obliterations 

with the b7ceaim made only for the. third, the name of the fugitive Comstock helped the 

FBI capture. Page 2 of missing 3004 refers to Comstock in connection with the assassina-

tion. The prior entry is entirely eliminated. 

The 10th page is 20 numbers higher in serialization. It is 3024A. By this slip, which 

is not included on the search slip, 3024 was classified for the first time on 8/22/77. 

(By 2040, who I've observed is willing to classify almost anything.) The 7/1/77 date is 

also used in this. The record is rQ ected as also 62-109060-5224. In its place in that 

file is a slip'showing referral to the CIA, which has not acted. Nine pages are indicated. 

But for the NO copy, Serial 3024, the worksheets reflect thatl rather than pcsamax 

pages are "previously processed." Not unusually, into another memory holelr.th "previously 

processed" ow extended by two pages. 



While read rig the NO files I became aware that the FBI had an inside source in the 

Garrison office. I also became aware that the records provided.wh which. may not be all 
sh b Le 	z .I., 14I'Le, 

and of course, there could have been more than one source as not ful ware of the 

assassination operation of the DA's office. This could fit one whose major responsibi-

lities were a specialty, like narcotics. Which was Comstock's. 

And it may indeed have been FBI practise to write fine letters to the COP even if 

this is the only one I've seen in these many thousands of pages. Perhaps Comstock's 

aid to the FBI was that unusually significant and helpful. 

If Comstock by any remote chance were an FBI informer inside of Garrison's office 
9 s 

I would 	the FBI to consider withholding of the fact proper although in such an 

exteptional situation I think the rights and wrongs can be argued. I am not saying that 

the foregoing makes a case that Comstock was the or an FBI informer. Howev4r, I am saying 

that the excessive and I believe unjustifiable withholdings require suspicion, even though 

such abuse of FOIA it FBI SOP. 

The use of the 80 file allegedly research (as by Orwell?) in the Lab for a newspaper 

clipping is pretty far out, as is the hidden existence of a Garrison file Ile already 

reported as an "80" file. And asked for. 

So also would be such use of a personnel file for non—personnel if not an actual 

applicant, not a Nixon/FBOlanny Schorr type non-applicant. 

This entire thing, even with fudging on the numbers of pages and ex poste facto 

classifications, requires the appeal I do make° 

It now also appears to be necessary to look in 80 and 67 files for what can't be found 

elsewhere if the records have anything to do with the assassinations or those who raised 

questions about them, like me. After all, did I not find records on me filet( as government—

employment candidate when I wasn't and wouldn't be? Which is to say that the FBI did not 

begin Orwellian practise in fling with Schorr. 



I 

The attached 	from FBIHQ 105-82555 appears to relate to Serial 4175 from 

the next Volume of the same file, where all the information withheld in the referral 

is provided. 

If I am correct in this and the passport is that of Orest Pena then the FBI 

withheld what was placed in the public domain inAllitt 1964 by Warren Commission 

publication. 
(F644AntUkcS/01 #141Wi—Aris"" 

The paranoid ppear to have believed that this man, who led a hard life and 

periodically travelled to relax, was travelling because he was some kind of 

foreign agent. 

He could well afford to travel. 

The matter, however, was of interest to the Commission, Pena was questioned about 
k_deihis Ii if 	jits14, 

it s  The transcriptlgnd many FBI records were made public. (14 AA404,01 Akt-F8/4.0"44 71",) 

With this an historical case why the referral? 

What was the need? 

What kind of Nmazzsx FBI processing is there when the processors have to know 

Pena was a Commission witness and they still withhold the public domain, still mete 

al4 this time and money and extend the wastes to other agencies? 

I knew the man well, Be claims he was threatened by the FBI. There is substantiation 

in his Commission testimony. Without contradiction or response it includes his going to 

the NO FO with his lawyer to complain about the threat. No FBI records relating in any 

way this and other such matters of which he told me have been provided. And there were 

David Ferrie and Cuban anti-Mastro organizations complications. I believe there is 

deliberate withholding. 



ToliAawlk (4ks 	wifftfloisi414 INPV4142 	/) AA) 01094-0(04 

An important New Orleans matter not reflected in any NO FO file I've seen pa a Not 

Recorded Serial in 105-82555 and was indicated for filing in another FBIHQ file at the 

time the memo was written on 11/8/68, 62-109060. This involves me in two different ways, 

which I'll explain. The withholding is of the public domain and is laughable because the 

game information is repeatedly disclosed in NO FO files. I made subject copies and can 

cite two of these many, 89-69-114 and 186. The withholding is of the name Johann Rush. 

Throughout this memo Branigan refers to Rush not as the source but as the "informant." 

This has many meanings, one that many relev~iant records are withheld. This means 

FBIHQ, NO and San Francisco, perhaps also the Shreveport office. 

It also tends to add meaning to how Johann Rush was at the ITM to make movies of 

Oswald that later had such great significance and how Oswald had unlisted phones for 

personnel of the TV station in his address book, as I recall also a connection with an 

advertising/public relations agency. 

What it seems to add up to is that the same Oswald was has long been suspected of 

having an FBI connection, a matter supposedly investigated by the Commission, just happens 

ty•know how to get himself TV coverage and of all things by an FBI informant. This then 14 POI 
i,s with .e 	rom the Commission, which was to investigate and report on all, with the FBI 

as its major investigative arm. 

Explanations: whwtever the official mythologies, if any, my work in New Orleans 

included no investigations o lay Shaw. My interest was Oswald. I considered what I later 

 

 

learned, that it was inevitable for Shaw to have been an FBI and Ca source (if not more). 

I regard this as proper for one in his position, given the nature of the ITli. Suppose for 

example that someone had tried to assassinations Somoza when he came to N.O.? The ITM Outdo 

was a first-rate source of important and legitimate commercial and industrial intelligence. 

Having no means I stayed where I could. I've told you about Matt Herron. There was 

also a college, lit. professor, also a political informant for the FBI, named John ifilhwfr 

Joerg. I kneWhe was an informant when I used his hideaway, not his home. It was on 
14-revt.v 

Robertson 	townN.O. (No records provided from N.O.FQ files although Commission 

records leave without doubt he is in them.) I also stayed on Jackson Avenue with a Xrs. 



Marge Kirkpatrick, whose sonf Godfrey had managed to escape an insane assylum with a 
weapon owned by a doctor and with the intent of Xilling Garrison. (Instead he assaulted 

galaTatki-oka his mother and was *captured and placed in a maximum security institution w re I 
interviewed him 7/4/68 or 69.) The last of Godfrey's voluntary hospitalizations followed ,1 alY  r Cal kr 	rg "K.,/ his having been in touch with Washington pfficials, claiming assassination • owledge. 
When he was hospitalized a CIA phone number and name were found in his pocket. I have a 
copy of this and many tiller records, provided by the mother but not included in or referred to in any records provided from any files by any agency. It is my recollection that these 
records include the numbers called in Washington. 

There are provocative elements of mystery in all of this. For example, the narefink 
I've referred, to, Dione Turner, knew all about the Kirkpatrick home, 	prior furniture *It  

enants and their personal lives and subsequent careers. (Marge had a 

slave quarters for a first violinist of the N.O. Symphony for the season beginning Labor Day. It was available to me without charge at all other times.) Accurate informiition, as I 
learned when I taped recorded the first conversation between these two women, beginning, 
alas, only after Joergf left. Turner even knew the kind of pistol Godfrey had obtained 

LAttt- at the assylum, a make I'd not heard of before. It was a Walthers 	Marge showed it to me. The doctor never reclaimed it. 

It is difficult to avoid the suspicion that Godfrey is among those who may have been 
used in some of the mind-bending work that has since become public - and not he alone in 
New Orleans and the area. I was fascinated by the voids in his recollection of his life. 
For one example, his knowledge of anti-Castro activity in the New Orleans area. I have some 
of his preparations for writing on it. (His/Poetry was pretty goodi) fie ricollutiwite- 1 1" Because Turner had claimed to have known him I asked her if she would care to go to 
Jackson with me. 

(M/transportation was a Fiat sports car provided by the Fiat dealer and art fancier 
not also a man of other parts, J.B.Vela. This was because I had befriended his former 

sales manager, Douglas Lethbridge, an authentic CIA type who was also a Bay of Pigs 

arrangement 
J 

very large house and rented rooms, including to N.O. policemen. She reserved a former 



I 

prisoner. He claimed to have been a Lastro government official and a boyhood neighbor 

of Castro's. When I phoned Lethbridge to ask for a cheap rental car, not knowing of his 

mental illness, Vela remembered me and would not accept payment for the use of th iat. 

This was very helpful, considering that in those 15 days I had only four real meals, 

on other days being able to afford only a skim milk and vitamins breakfast and a 19O 

hamburger for supper.) 

Just before lunch time Godfrey told me lunch time was approaching, that after lunch 
Inxt 

they were required to rest:i nn not to return until that period was over. I asked him if 

I could bring him anything. His response was that he'd like a malt. Turner interjected 

e/ chocolate. The mother later to ld that from boyhood malteAlmilkshakes were a virtual 

addiction with him - and only chocolate. 

Godfrey was homosexual but he married a promine t woman, reputedly then with child. 

The marriage didn't last, whether or not the 	account is dependable. I spoke to 

the not-since-remarried wife, who happened to have been friendly with Shaw or friends 
El 

o4 his, one of whom gave her marriage partgl:::gtold me she had been interviewed 

by the FBI. I've seen no such repollPnd no reference
/1 
 or indicaticlof any such interviews. 

• /1 

Garrison and his chief investigator thought I was crazy to move in with Marge and 

tried to talk me out of it. But they were the best accomodations I ever .bad in N00., 

a Convenient location and thanks to the CIA, even a nice sports car. Moreover, barge was 

very informative. Although a bit flakey and of the ultra right and with a sign reading 

"Register Communists, Not Guns" at her front door. I checked out some of her information. 

In the course of this I came upon a lead to Johann Hush.i9e had left N.O. and the 

people at WDSU said they'd lost track of him. In this checking I obtained the names and  

address and I think phone number of his parents, as I now recaIlp at Shreveport. 

You will recall my interest in his footage and in the Lim prints he provided the 

FBI and the 17 he gave the Secret Service almost none of which are with the Commission 

records at the Archives. 

For your better understanding of this I repeat that the FBI was looking for a third 
wit.1%(>se.v..14 0A-  Nc 17.14  

man refused to provide the identification of the fingerprints not Oswald's on his literature 



0 

	

(  bowollt,s 71TrT640.,0141( 	
Ivr  and in the N.O. records seeks to withhold the names of the printer and his assistant, 

5-9011 45 
Both are not secret. it<iled in Hurricane Camille. Before then I interviewed him twice, 

IiirJ1d1W- 
the second time with tlia-0.‘,io4amt and on tape. Each denied that Oswald was the man who 

pickelthe 	tin. up. Each separaM.yilelected a number of different views of a man 
/ f).1" 	001111i) 	 CH' other than Oswald(as the one who did. He  was an FBI sources, I told you I have-a "Third 

A 
Elan" file. When I was. able to get the Secret Service to deposit its copy of the Rush/ 

WDSU footage at the Archives it had an identification it required much effort to ge,41rom 

the Archives after I saw it. The wrapper said that Oswald and 	other men were.shown 

distributing literature outside the ITN, as Jesse Core and others told mei, (One of the 

others was the NO leader of an anti-Castro group who was service manager for the Fiat 
f11%1 

agency. even identified an automobile he saw involved. Remember, I told you Bringuier 

had given the FBI a license number and the FBI withholds it still, even after Commission 

testimony to it?)So, I wanted to see the stills, especially because both Jesse Core and 

the then WDSU news director both told me the footage had been reduced by the time the 

FBI returned it. 

When I obtained the lead to Rush through his parents and the misinformation that he 

had left all his film with his parents when he went to San. Francisco I asked one of the 

Assistant DA'd to-get the pix. He wanted me to go to Shreveport, for which they offered 

to pay. I regarded this as something they could accomplish by a phone call and refused, - 

urging them to call first and then send an office hand. 

I then left for Dallas, with a ticket privided by a former FB 	who figures in 

these records but not in the N.O. files and in some of the records provided under FA, 

Paul Rothermel, Jr. He remained an FBI s urce when he became chief of security for A.L.Hunt. 
t toawfut 14-  ptild. 

I had a copy of the manuscript of a spook black book o iginally titled L'Amerieue BruJ.e, 

tetitled by Garrison's suggestion into Farewell America.I  have a full account of the 

leaking of this black book to Garrison. It includes persons who are mentioned in the 

records provided but no single reference to or indication of this is providecto One 

is Richard Case Nagell. Another used the name Rose and appears to have'served the CIA. 

(If the FBI has Warren liincklets account it is not dependable and is self-serving./he 

former and disliked SA William Turner was the chief dupe, a real sucker.) 



I had been away from home for a month. I was tired and unwell. The day before I was 

to leave Dallas Garrison phoned and insisted that I had to return to N.O. on my way 

home because of a major "find" or "discovery" of his. He insisted to the point where I had 

little choice. 
lane 

My luggage managed to get lost, although that was the first stop of the 	after 

it left Dallas. Fortunatellrerron met me and I was able to get spare clothing. The 

Morassed airline provided a toilet kit. And when I finally got my luggage, it was in 

bad shapes, as had happened before. I recall in particular the time I had made the first 

public use, in Minneapolis, of the picture and sketch the FBI still has not returned in 
N n ONO 

the King case and immediately after I got the John kilartin film no copy of which the FBI 
/1 

has yet provided. 

When I got to N.00 late Friday night and had no luggage it was too, late to see 

,Garrison and his supposedly exciting material. I did this the next morning, Saturday, and 

left for home Saturday evening. The excitement was over a print of the WDSU footage. It 

was not a good print, a remote generation. pine, made from the WDSU file copy at Pan-

American, was much better. (As protection I'd had two prints of the footage made, 

desiring to have stills made from it. The copy I mailed for the stills to be made never 

get there.1 have the other print.) 

It turned out that Rush's parents had been phoned and that they had given Rush's 

"r sqnAlt Francisco address and phone. Garrison or his people had phoned Alu Bill Turner and 

asked him to get the stills from Rush. Instead Turner had had a poor copy made of the 
Giavt 

movid and w 	it to garrison, who was quite excited, imagining he saw Clay Shaw in it. 
C /11304,3 	Pretk3r.j.) 	 4611111W That day I also interviewedKEFM-Firn second man in the Oswald literature operation 

fit C "br 
at ti ( 	.,mithen lias a marine lieutenant. I have the tape. ere was a third man, not 

known to him. That day I also got wind of a coming Garrison insanity with which he 

intended to irk the 10th anniversary of the assassination and in time and with some 

effort was able to.prevent it. That day also I initiated two independent investigations 

of the so-called "tramp" pictures the face of one of which is the picture that goes with 

the sketch in the Ling ca:-:e. So I recall 	well enough. 



When I left N.0.3 knew how to reach Rush. 

Long before this I held the opinion of Turner I have since seen in FBI records. 

tt 
Whether or not he was as he later claimed, a black bag operator for the FBI, he is the one 

former SA of whom I know I can easily believe was fired for both incompetence and 

character flaws. As an investigator he is incompetent. As a writer he is a heavy—handed 

plagiarist who adds only error to the work of others, which is readily identifiable. 

What this incompetent had not donne was so simple I asked a subject expert, Paul 

Hoch, to interview Rush. Hoch had never interviewed anyone and was uneasy about it 

but he did see Rush and learned that Turner's interview consisted of boasting how great 

an investigator he was and not asking anything. As I recall*  and I'm not digging out 

old records, he told Hoch that he had made no still eor 	elf but that he had 

N2M) 
duplicated the film before leaving WDSU. 

/1.140 
The date of this Branigan memo coincides exactly with my recollection of that trip 

because I left Los Angeles for New Orleans on election day, ving voted by absentee 

ballot much earlier. (Because I was in association with thise on whom I know the FBI has 

records I'm surprised that neither the San Francisco nor Los Angeles nor San Diego nor 

any other field office has provided any relevant records in response to my FA. requests. 

I made numerous appearances of the kind that have interested the FBI, even on radio and 

TV in Dallns, which has provided no records relating to them. Some were quite critical of 

the FBI's work as reflected in my C.A.75-226, which is past oral argument before the 

appeals court this trip for itt) 

This 11/8/68 memo also reflects the existence of other relevant records not provided. 
frat.A. 

If they are not inRcs-lhey should be they have to include San Fransciso records. If 

Branigan made any other record of the call from San Francisco I have not seen it in either 

of the FBIHQ files. 

\fVThe mention earlier of the person Oswald phoned at WDSU is in his addressbook, p.0  

as Burns Rottman, 524033.I believe it is Vern, nor Burns. I believe that was gat the 

_AarynerS(1/N 

The addressbook is in facsimi 	fVol 16, Exhibit 18, pp. 37 ff. 

WDSU number. 



(An entry on 67 would have led 

of SA Hosty, originally withheld by the FBI on the ground that it knew Hosty, is on 64. 
Os coal 

to the side door of the building in which Ronnie Faire 

,S 6c/A 

Many interesting entries. Like micro dots on 16H53, Communist and Trotskyite names 

and addresses, 	Nazi party leaders outside the south. The phone and license number 

had his office at that time and where Oswald applied for a job, ccording to the Commission. 

The "David Crawford" on this page is actually David Chandler, meconfirmed it to me. These 

minor deviations characterize Oswald's entries. 

To go back to the withholding relating to Pan,Ameripan films, if there was a legitimmacy,  
vAvuldhaw-Iraitothlit 

to any claim of a confidential source. then the—FBrtaa‘I had had copies of the movie made 

there. Somper4iso just might have had reason to be interested in my mailing of a package 

that looked ljke  it could hold a roll of film. A source at WDSU or inside a narrow 

area of the Garrison office, the small one in which Comstock was, could have known. Or 

tie disappearance in the mail could have been accidental 

In any event, unlike many of my appeals, which are in the interest of the historical 

repord and of no personal interest to me in my work, this entire matter is of both 

characters, important in my work from the first and to a complete and accurate historical 

record. 

14y intent to restrict myself to the responsible and non—conjectural in this area 

changed all that followed a decision I had to make in early 1966. After sitting on the 

maniiscripirfor months a major publisher wrote me that if I would do some rewriting around 
1 

what begins on page 138 line 4 it would be an extraordinarily important work they would be 
• 

glad to publish. Doing this required that I charge the Government with conspiracy. I was 

not prepared to do that for wealth or fame and instead at that point decided to bring the 

book out myself, the first,book, which then existed in a limited and copyrighted edition. 
Ai 

In connection with that citation I also had written that Oswald's career ingew 

Orleans was consistent with what in intelligence is called establishing a cOver. 

Part of this establishing of a cover was his literature and related operations and 

the attention he was able to draw to them. The official investigation and the records I've 

hnRn nrnvided do not include mngt of his known oterations and no basis for such entries 



in the addressbook as Rottman of all the people at WDSU (incidently, the right one and 

not one who appeared on the tube) and Chandler at the newspaper. 

1  have turned up many other such picketings by Oswald, all designed to attract 

the attention of the Bringuiers and others of that anti-Castro bent. My sources included 

the FBI's sources, wit but the FBI's records do not include what they told me. If the 

information remained in NewoOrleans it is not in the records provided. If the FBI ignored 

it that would appear to be quite unusual, there was that much of it. in the 

same general area, near Bringuier's place.,There was0 no one more certain to rise to that 

bait than El Estupides Bringuier. 

4faligot long after Oswald got this attention and the proofs of it to take with him 

he was off for Mexico and the mysteries about it that the FBI and CIA perpetuate by 

their withholdings under "national security" cilAim. (dire L 6141 /4P  "1""it'llIV 	egie 

- A tragic event not in the files relates to one Brian AnTolAk, of whom there is 

scant mention. Shortly after his experience with Oswald he was sent to an assylum. 

His father told me he was just out of it about the time of the Branigan memo so even 

though I knew where Brian was and was working I did not seek to interview him. The 

father connected his flipping out and his Oswald experience. 

The FBI's failure to make unequivocal regeonse, that it does not have copies of the 

Doyle and (John) Martin (binneapolis) films of Oswald being arrested in New Orleans 

during the incident he provoked with Bringuier while providing copies of records Stating what 

can't be believed, that there was no interest in these films, plus its failure to offer 

the films to the Commission or even inform it of Martin and his film, all are relevant 

and tend to suggest motive for withholding. My Doyle and Partin requests are more than a 

decade old. 

Any new view of Oswald, which is in the Martin film, and any possibility of an 

associate, which can be in both films, obviously had some value. Considering all the 
want shkeld 

junk and all the pursuit of 	 by the FBI ignoring any photographs of or 

relating to Oswald is suspect, if they were ignored. 
A5 

With Rush an informant this becomes much more provocative. I believe the entire 

natter should be reearched, without limit  to the Oswald and assassination file designa- 



tions. It should include 134 files, 80 and 67 and any other possible Orwell nn number 

or caption. 
Gov./A-in 

What makes this even more provocative is checking the worksheet 	the other 
4ar 	 0-4,10„/ 	iht hd 

file, 62-109060, for 	copy of this Branigan memo. =period is 	Section 163. 

It begins with 9/26/68, the next Section with 11/25/68. There is but a single entry for 

the date 11/8/68, and conveniently it is for a Branigan to Sullivan memo of a single 

page. Only in tEIS file lit is withheld entirely under 7D claim. 

Assuming the obvious, the withholding is 10C unjustified and 100% unjustifiable. 

Assuming what else is obvious, this is not an accident but is deliberate withholding 

of what can be embarrassing to the FBI. 

If the pa procewsors were without subject matter knowledge and if they did not 
exercise due diligence and did not process in good faith the most examination of the record 

wiwas-aitself discloses then could have been withheld is that Rush was an informant. There 

is reasonably segregable information and it is relevant. 

There is much junk made available by the FBI about Oswald in New Orleans and there 
junk 

is much that this/coverhat is not junk that the FBI has not disclosed about his 

career there. A major part relates to his manufacture of a pro-Castro record, part of 

which is this getting of public attention, which is consistent with establishing 

a cover and nothing else. 

A major search remains to be made, and not limited to the NO FO records not searched, 

In FBIIIQ there are many Branigan to Sullivan memos relating to this part of Oswald's 

career. Any coming f om my FOIA requests I saw so long ago I do not recall them. Hov corer, 
Aluat 	 (and sent them) 

recently I ' 	quite a stdek of them relating to-hochlsgiTnim. (At the time of his 

initial requests he was still in graduate school.)  

If you wonder about the 134 number it appear below the list of the names of those to 

whom copies were sent and to whose files search should be extended:, 134-17762 



With Rush and informant at the least there should be his report on the Oswald 
operation and his footage of it. 

It is my recollection that after he shot the film Rush had lunch with one of those 
appearing in his film, the previously mentioned Neeley. 

She worked with the previously mentioned Core, who was quite upset over what Oswald 
had done, believing it reflected badly on the ITE. 

Whether or not she did, Netley could have provided the account available from Core 
and not in any records I've seen. 

What.  I've referred to as the least may be that. Only a real search, with due in Jooking 
diligence/for out—of—the—way filing, can determine. 

There is also what else Rush may have said in San . rancisco, whether or not it 
may be elsewhere at FBIHQ. I believe it should be provided as part of the historical 
record. 



a F 1 Z tA,44.  - 	P  Aii“-Pat 

Kerry Thornley had been a friend of Oswald's in thetlerines. Oswald broke off with 

him when he red-baited Oswald, from Thornley's own Commission testimony. As soon as 

Oswald's name was connected withe the assassination Thornley was interviewed by the 

FBI and Secret Service, after which Thornley offered to be of more "service" to the FBI. 

The week after the assassination Thornley moved to su urban Washington. From letters he 
)  then wrote, which I obtained during an investigation he an pa strange one named David 

Lifton forced on md, he claimed that the FBI "pissed down their legs" when they learned 

he was that close to Washington. Maybe it was the Commission, not the FBI. Again, I'm 

not checking. 

This was the poet in Thornley, who fancied himself a writer. 

Thornley had a friend named Osborne, As I've informed you, bot
. 
 w6he people at the 

printer's selected pictures of T 
	

ey as most resembling the person who picked up the 

printing - which was done under the name of Osborne, not Oswald. 

The NO reports to FBIEL, not included in the N.O. files provided, are clear enough 

on saying that neither 'ones nor Silver identified Oswald as the man who got the 

piiinted leaflet Odwald later distributed. These under&tated reports were rewritten into 
i) Cif_!,..430se 

a 	that that ai that Oswald, using the name Osborne, go( the printing, The Warren Ceport 

usps virtually the identical. false representation of this rewrite into a LIM rather than 

the negative identifications of the underlying records. I brought this to light in 1967. 

My first interview with Jones was before the time I taped an interview. When he and 

Silvef both independently selected a number of radically different pictures of Thornley 
,r wres 	 1)i rill 

from a mixture of abou 100 I shoved each independently (1161. even had a heavy beard in'one) 
01-h It 

I wanted o see if 	could be made up to look like. Oswald. I wrote a memo to an artist I 
to./ 	i/es —A-22*A  knew in asking him to see if Pk he could add the equivalent of makeup to a picture 

to make it look more like Oswald. Lifton saw 	at the home of this artist and blackmailed 

him into providing Lifton with copies, which were then distorted and misused byAditon and 

Thornley, who had been indictd for perjury by Garrison. 

Thornley was then pumping gas in Tampa. 

15- 
	

The Tampa FO r4spondItto my PA request on 1/9/78 claimed in the evasive way that is 



customary not to have any records. But on 4/10/79 may attention was drawn to 64-109060- 
ale.1 	• 

6618 	is attached without the distorted news accounts that are with it. It is a 
4 

12/5/68 Tampa memo to FBINQ,, Tampa 62-455, and it docs refer to me. Copies were sent to 

Dallas and New Orleans from neither of which I recall getting copies or any related 

records. In addition, there is other reason to believe that Tampa has other records 

on and relating to me, related to these stories from the local papers and Thornley and 

not relating to them, as I'm sure I told the FBI long ago without response, even acknow-

ledgement. 

I did a number of broadcasts by phone to a radio station in that area. As I recall 

Thornley also did and on one we had a confrontation. in fact the last one of these 

broadcasts I recall making was on the phone provided by a former close Garrison friend 
h. G Nyty4s)  

who was then an informant, Perspg ervaii7flater equipped with a false identity and 

a new life he chucked in Canada to return to Louisiana. That phone is one of those 

that were tapped in the Government effort to get Garrison on a tax charge of which he 

was acquitted. Unless there was only selective tapping of that Gervais phone I was picked 

up oil it. That was in New Orleans. 

Theo,Tampa stories are defamatory. I did seek to exercise my PA rights and was fore- 

closed. This was long before the FBI's releases. The attached record, whether or not ctlieWL 01,1towOrloo^r 
Indexed in ampa, is marked for indexing at FBIHQ. A cAtc.k it4h FM it Q WO-Laid 

coo ptia4-1 fht ,Pg14-4",-kicc- 7 aiat Awn-t= Pkt 	 wh,d 	Awl). 



91 

This part of my appeal comes from a section of worksheets to which I have added a 
contrasting identiying note. The collier of the section is unlike that of others in A 

lacking section identifications or any explanation of the separation of these worksheets 
Itimott(Alhir 

from the rest, which` is iii.Z`by Section or Vokumego .eamdmomeilb This was a miscellaneous 
cdillection from which I have selected some and aided the miscellaneous description. All 
are of Enclosures Behind File9  from 62-109060. 

All of Serial 3130 is withheld not under b6 but 7Cand D, the latter inapplicable D41/01 
and "privacy" inappropriate. 14 14 dite4/414 PHM  '"tkibe;itr  tiriinnS ""1-4  

The deceases Tippit is much more of a public figure than I. He managed not to get 
promoted fn 10 years on the force, according to the Warren Commission. His family has 
been involved in a number of sordid events that got extensive public attention since his 
death. At first his vife refused to touch any of the estimated 3/4 million dollars 
contributed to the family, refusing to spend any although there was need to. Later 

-.."1117.5 :=V she married a police liettenant who was ' 	as saying he would be patient about her 
requiring him to brown-bag. He was also quoted as being tolerant and patient'when one 

of Tippit's sons assualted him. There were other such incidents. 

Reports about Tippit include his extreme right views, his moonlighting for one of 
stlph perspectives, even that a woman not his wife was carrying his child. 

While these may or may not figure in the withheld 133 pages described as his personnel 
file (for which the proper claim to exemption is not made) the murder of Tippit was/ one of 
charged responsibilities of the Conmdssion and thus of the FBI as its investigative arm. 514at,l'eCiPtd3 CW4,- 1117t 14/Likk E2 V% 01110e- C4.143001kt-t4).0% 	/1144-iiti 	801440( ali14 4414(4  '4141174"1  This is an historical case. Many mythologies have already attained prominent attentionT-

For these and other reasons I believe the record should be disclosed. 

Serial 3808 is described merely as "Information from soured," If the source is in 
fact a confidential one then the FBI is required to disclose all but what would identify 

the confidentigl source. I recall no claim that there is not a single word reasonably 

secregable in these 36 pages. I therefore asik for them. 

Serial :5875 is the first of a :::erie:7; for which a b3 claim is made undek.copyright 

allegation. This claim for copyrighted material is relatively new. I first encountered it 



well into C.A.75-1996, when the FBI wanted to withhold certain ictures for which it. 
proof' Di 	 /V 

never produced any eimmftwbepcopyright and no registration. Throughout that aid the JFK cases 

many thousands of pages of copyrighted materials are provided. There is a great quantity 

in the FBIHQ JFK releases. In fact there is one that attracted my attention in this Section/ 

Serial 6004 is the "January 1968 issue of 'Ramparts' magazine." It is of 29 pages, 29 

of which are released with a single 7c plain. I pligress and do not follow numerical sequence 
kthiJeCalPIL 

to addAess this because of its pertinente tojthe copyright exemption claim. 

The record is actually a single unnumbered section. It is not lierely the article. it 

begins with one of the multitudinoub political Branigan to Sul1ivan memos, this one of 
toincr-JA 

1/4/68. The. first obliteration, in the first paragrap 	olnirrurneris name as author. 

No claim to exemption is noted on the page. 

0n the second pages there is another obliteration, after my name. (I did file a FA 

request.) The withheld information has no exemption noted on the page and is in the context 

of my demand for release of records improperly withheld in the Archives. The volume of 

subsequent releases more than justifies my early and continued request that this be done. 

After this there is a xerox of the copyrighted article.-  
tt 

ri Yet with 3874:French magazilfie," all 133 pages are withheld.(kDated 10 21§/644) 
..7.■litucmull,  

Except where there is special information I will not repeat thesell I believe unjustified 

b3 claims. I also believe that there is no reason to believe there was a balancing test 

or any consideration of historical case standards and on these bases also apIeal 

If 3934 is as the description states, merely a "document" not otherwise described 

except by title there is no proof of publication, which I believe is required for copy- 

right and no reason to believe there is or wEist any copyright. 109 pp. 12/3/64. 
vs 49  

The actil 	
t 

l Serial is an SAZ,-01%gemo to FBIHQ to which is attached " a copy of a 

document entitled 'How President Kennedy Realty was Killed,' furnished...by GEORGE C. 

THOIZON..."(spelling not changed.) Rather than disclosing any claimed request to withhold 

the memo states Thomson gaw, it to the ELI for use "in the event of possible inquiries 

received by the Bureau." 

The FBI has made much of l'homson's other nutty stuff available. 



Serial 4034,6/25/65 is "Book called 'L'Affaire Oswald;" 233 pp. his is silly. It 

is the trench edition of a book by Leo Sauvage, a french newspaper correspondent in the 
vv. Ac 

U.S. T.ke book was translated and r;FaiTt7T6ath an added chapter 	about 1967, 

maybe a little earlier. Sauvage's other and copyrighted writing are made available by the 

FBI when it had ulterior purpose, slandering him. Like what he wrote for "New Leader." 

(Ant-Communist, so the FBI indicates he is believed to be Communist. Figures.) 

Serial 4037 consists of cover page, information provided by source, negatives and 

photos, cover page and "letter provided by source (2 copies)" for a total of 68 pages for 

each of which the claims to bl and b7d are made. 

I believe some must be reasonably segregable. That information came Mom a "source" 

is not within any exemption. For a source to fall within the exemption it must be a confiG 

dential source. Inaddition, this exemption has another provision and I recall no re-

presentation that its requirements are met by this or any other record for which the 

claim is made, 

From the time period, while there is no indication of the nature of the information 

or the source, it is not impossible that this represent=rception, as of a part of a 
d article. 	 i ire- wi'-  

liannuscrip There were also cozy deals with publishers as wi the CIA on mail, here and 

abroad with others than only the CIA. I do not allege this is applicable. I am merely 

saying that it_is possible and the claims are not justified because no reasonably segregable 

information is provided, which requires suspicion. 

There is more than the single underlying record at this point in Section 98. By 

later refdrence to this communication from London begat it appears that there is no 

privacy, that the subject is disclosed as Thomas Harvey and the suspicion of the claim 

to bl being made to cover'an illicit act appears justified. I would like this entire 

matter and others like Veviewed, in part to obtain the wit 	information and in part 

to establish lishilmA whether the FBI is making improper claim to exemption to cover illegalitiesi  

if not also intrusion into Constitutional rights. 

In the course of checking the underlying record I noticed that Serial 4035 makes no 

4110b3 claim for extensive xeroxing and disclosure of the published work of Morrisgeale,i4  

bp• 
. is included in tdto in Serial 4035. 



While I regard Edward J. Epstein's Inquest as a pygmie among books I think it has been 

diminished much too much by the worksheet description of 4142,"Book by Edward J. Epstein, 

'Inquest.'" It is described as of but four pages and for it a b3 clnim is made. This is 

all phoney. 

The four pages, not all of which are withheld, reflect a phoned request from the HQ 

to NY FO apparently that it obtain a pre—publication copy. That date was 5/26/66, and the 

pub date, as I recall, was about 6/30/66. 

The date of the call to NY FO ro 	coincides with the obtaining of an advance copy 

by the Washington Post, which la then jumped the release date to diminish its attention to 

my Whitewash, about which it had already spoken to Department and FBI people. The Post's 

story appeared in the 5/31/66 edition, accross the top of page 1. 

tIN time the NY PO got and sent the copy the publisher was giving them away at 

the annual convention of the booksellers' association in Washington, so.that money was 

wasted, not an uncomwon FBI practise. 

However, it is not possible that the added explanation is applicable "(copyrighted 

and may not be reproduced)". Besides, what happened to fair use? 

Serial 4177 is the first of a series of entirely undescribed "Laboratory File" 

listings for which there are varying degrees of total withholding of pages. This also 

also includes referrals. If the claims o withhold are justified I do not believe the 

descri ions can be withheld in what is disclosed of the underlying records. There are 

other records, so it is not necessary to generate new records to provide descriptions. 

However, those disclosed are meaningless references to entirely undescribed bulkysi of 

7r which I have made copies from another part and IOW provide them. 

Serial 4183 is of a nature that requires suspicion because it makes b1,b2 and b7D claim 

for 11 pages of "photos or various documents." Generally *loft= obtained illicitly were 

photographed 	than xeroxed. In the JFK case there also is the question, has the means 
tn  ApIdAL4--) 

of obtaining<TO documents already been disclosed? With a number of.organizations and 

publications it has been disclosed.04nV wiA f( p1ocun7440s_ 

Serial 4184 is described as a 9/1/66 "Laboratory Folder" of 0 381 pages, which would 



1+01) be quite a folder" One page is withheld ander Spicistftwd bl and b7D. But with the next of 
4 0111044.4011>/ 

this naturer4188, tof the 332 pages of the same date only 	163 are disclosed. The claim 

is to b7C. I suspect the FBI is interested in its on privacy. Nothing  on any one page 

reLsonably segregable? (In general the nature of the other Lab withholdings I'm not itemizing  

also is appealed.) 

Serial 4232, dated 1Q/26/66 is the subject of a prior appeal., t is the providing  
7-22.htue./ 	Pit  of a transcript of th:?Winority Report 1- lo■ porslipped/in advance of broadcaseted""--  4 

by syndication. The copyright claim is inapplicable and the transcript wab in any event 

later given away by WHEW-TV. 

It would require galley proofs outside my experience for it tb take 140 of them to 
include the Look excerpting  of Manchester's Death of a tresidext. Both book and excerpting  

are readily available and there is no need to withhold anything  except in the FBI's interest. 

The copyright claim is spurious. Besides, with such operations there is a waiver in the 

advance distribution is quest of attention in other media to seil copies of the magazine 

and of the book. 

Serial 5474, 6/20A7, is described as "Mattrial from Briefcase," of 119 pages, all 
withheld under claim to b7C and D. 

Consultation with the underlying  records, and there are two memos with this number, 

makes it apparent that the privacy claim cannot extend to the very public figure, Gordon 
611 Novel, who had apparently forgotten his attache case in a rental c 	6/18 or 19/67. 

The attache case included tapes, wire recordings, etc., all connected with the 
l_c_44eat4-41kA 	row")  'At)  

JTLK assassination and the Garrison games with it and his backers. The material is largely 

public in partisan mannerp  having  been made public in a number of appearances by Novel, 

his lawyer and other partisans. It appears that Novel was taping phone conversations. 
/ volad Jevorad Qarrison end 06e1 Q.44.44i444i6i=461-441.5' LrNv:T.I.or.4 thr! CIA ::'.17Ld 

major media elements. Before it quieted down there was extensive treatment in Playboy,  which 

led to multimillion dollar lawsuits and further extensive public attention to all kinds 

of details. So it appears that with the possible exception of some phone conversations 

of which I have no knowledge there is really nothing appropriate to the privacirlaim. 

b) I 

The controvers:f 



There is no appropriateness to the 7D claim despite the uniqueness of the recordings be-

cause with the possible exception noted above their content has been bruited about 
LbAhri'd  elA4 	A/ extensively, including y the FBI itself and in its HQ releases. ThiS really extends to 

the Government leaking of Garrison's mAical records, Novel's broken marriage to a former 

beauty queen and details of norruilly more private nature. The amount of sex stuff that 

came out in public id hard to exaggerate, Cr e s 6"""i 4.) 

'elating to the date 9/1/66 above and the shifting of Lab records, so many pages of 

undescribed nature on that date, while it may have been normal it also coincides with the 
.Now Pi/—  FBI's knowledge that there was to be an executive order requiring bassaew of information 

to the National Archives and its general availability there. 

There is a series of claims for withholding relating to Jim Bishop and his treacle, 
IP 

"The. Day Kennedy Was Shot." First 1  noticed is Serial 6106.There alsoal6202,6314,6255,a4149  

6333, WWW with varying des,:riptions of manuscript, installment, etc. Copyright claim, 

What the FBI is covering is its involvement with Bishop, his book and its flattering 

content, as I believe I have already provided in prior appeals, including in C.A. 75-1996. 

The FBI want over his book and while creating false paper to indicate the opposit5 

was helping him. It even arranged for him to get put up without cost in the smite 

of Fort Worth $.otel rooms in which tresident and Mrs. Kennedy spent their last night, 

allegddly because it would be good public relations for the city. This is a nonsensical 

cover for a cheap bribe of a known sycophant. 

Serial 687 9/25/69 's 29 pages of "materials provided by source." B7C and D are 
elLju,146 hviia, 

claime. 	There is no representation of confidential source or of nothing reason- 

ably segregable. I believe the source must be confidential or the information not be 

otherwise available, hard to imagine except in terms of illicit activity, and that for 

the most part there is little genuine privacy in what relates to the investigation of 

the JFK assassination. irom.this worksheet all 29 pages are withheld. 

Un checking Section 171 I find a single page that appears to cover these 29 pqges. 
No claim to exemption is noted on the page, which does have two obliterations. The first 

refers to Potential Security Informants and is entitled to exemption. 	2-70 /40 - S-72) 

7 



When the FBI saw an opportunity for mink mischief-making it passed around some of 
at4-1  govel&s more extreme nonsense, with regard to hurt to anyone and without concern. for 

misleading and misingorming the President. the Attorney General or anyone else. It 
also disclosed 62-1090606540 and 5545, which are attached. 

If it disclosed the records based on which it provided this misinformation I have 
no recallection of having seen them. 

Novel did not have to have a symbol. He was in regular touch with the FBI. which 
Fig/ has provided no record l'veen of anyone in 	- anywhere - refusing to accept a call 

from him or refusing to talk to him. Even when he was a figitive, when it sheltered him 
by not dislosing his whereabouts. For mere mortalE, this is a crime the FBI charges and 
based on suspicion of which it makes threats. 

a444 
I came accross 62-109060-6864 by chilnce while preparing this so I attach , for 

a 4cet of the larger Novel/FBI picture. 

I also qppeal the withholdings. 



Next there is reference to one Hal  Verb, of whom I have written you in connection with 

my PA appeals and non—compliance by the San Francisco Field Office, which I knew had to 

have a file on Hal because of his SWP activities. I asked that such files be searched for 

JFK and PA information. I have had no response. 

LJ 

date on this record the firsp paragraph seems to me to be inaccurate 
ark Lik414-114,1PA 
	—44-11-*IFK assassination tissue 

With the 1 9 

in reflecting that in connection with a 

these PSI's attended a meeting of Verb's group. There are two reasons. The roue initia134.  
Mark 

was part of Lane's self—promotion called "Citizens' Committee of Inquiry." Be had abandoned 1 

-114 F13 4W------44141"4"  his support of it when in 1966, or three years earlier, it invited me to speak 	In 

addition, by this date Lane was not sponsoring any JFK group. After the Shaw case decision 
he looked for other cows to milk. 

The obliterated third paragraph appears to refer to the 29 pages. So first of all 

I appeal the denial of what is reasonably segregable in it. 

The last paragr 	begins, "A copy of these papers is forwarded for your information..." 

If these are papers distributed by irb or the group there is no protection for them. 

If they were stolen than absent something quite unusual there also is no exemption that 

ip appropriate. 

l'eanwhilc, were these among the informants whose identities were disclosed in the 
SWP case or are they and these records withheld in the SWP case? 

And if the informations relates to the assassination should it be withheld? 

If it relates to members of the Verb group, is it not known? I have spotted references 

to tome of them in other disclosed records and some was not otherwise secret. 

The worksheet for 7654lives its date as 2/1/77 and describes "Enclosure to PeIman 

to Gallagher" memo of 53 pages, 33 withheld under an illegible claim and claim to b7C and D 

and referral of a single page to DOJ and 19 to CIA. "Senate documents" is added. 

/it Sectidh 169 has an entirely inconsistent description in the single referral slip 
-7‘ 

that replaces 	of two pages only and those referred to the CIA. No DOJ reference. 
rtS Oh 

(Which reminds me of the failure4  to my earlier appeals from all denials of all DOJ ryPtrrals., 
w4.44.ii4e )  'Vlore bel4co backlog and more time expired than if there were the largest 



backlog in government.) 

There is further inconsistency in the -bulky, which has a single referral slip of 

general nature, not identifying either the agency or the number of pages referred. There 

is reference to a single agency only,/ 	t 51/f
) p4wil 

What Appears to be the present cover refers to a 4110fiammot set of files,"Excised 

Ends. Drawer at end of Warren Commi,00000 followed by some illegible writing. by 1  A44c 
	

114 

This file is not a Commission file. It is the assassination file, 109060 rather 
FalL. 

than 10900. 	 I` 1 
Ln4 14At,.r ctio 

dad 91 	l4Nti 

What follows elates to the Senate Select (Church) Committee and in theory only A 

to JFK assassination records, so there should be a separate claim for each withholding, 

FBI names are withheld on the second page, claim to 7C. Also 3rd page, which identifies 

the information as relating to the assassination. 

Next/is a WFO record of the day after the assassination with withholdings the need 

and legitimacy of which I question. There is little with which Andy St. George has not gone 

public relating to Castro and anti-Castro plots. 

Tne next/record has withholdings for which no claim to exemption is noted. It also 

of the day after the assassination. It holds information Congressional investigations 

allege was withheld from the Commission. I believe all such information, as the allegation 

C 4stro  would have JFK killed, should be disclosed in keeping with FBI and Department.  
representations about the nature of the releases and in response to my requests. 

140 claim to exemption is noted on the next record, a Deloach memo of the day of the 

assassination. It is about a call to him by the leader of an anti-Castro group offering 

all d information on-Oswald. All such information was disclosed without any excisions 

prior to P011. and should be now. In dddition, given the disinformation role played by the 

anti-Castro organizations, many of which were connected with the CIA-, there should. be  no 

protection for them and their misleading operations and allegations. They did launch 

persisting mythologOes. 	
(rcF4) 

'lost of the following pages relate to the Citizens Committee for a Free Cuba, well 

knownzas CIA and CIA funded. The withholders get so carried away tatth their withholding 

yr 

function they even withheld the registration required by law under the registration Act so 



The FBI appeaS t:2 	a liew referral slip from which it has eliminated space 
for indicating the agency to which referral was made. 

In court the FBI and its counsel claim that if there is a referral the requester/ 
plaintiff has no recourse from the court or the FBI, only from the agency to which 
referral was made. 

If the requester/plaintiff decides there is no chpice but to follow the FBI/DJ 
Catch 22 Fsxmption the switch to this kind of referral slip makes it impossible because 
the FBI withholds the ide fication of the agency to which it made the referal that 
was not acted on — in this case for going to two years. 



cr 
people would know. Then, after not withholding the name, it is withheld on the 8/9/63 
record. here th 	en of those prominent people it used in solicitations and advertising 
and public relations are withheld. 

Serial 7755 is described as "Report of Interview," no date given, of 62 pages of 

which only 15 are disclosed. Again, copyright cl.yam. 

In Section 191 there is none of this Serial. Even the worksheets ignore the Serial r.: 
intirely. It is NOT in them. 

However, there is the Blky. The interview is of the nut Thomson add his wife 
a
of/ A 

10/8/74 but it is represented only by a cover hat does not even indicate the source. 

"Federal Government" is stamped on it but no claim to exemption is made, therefore it 

must be disclosed. (I have no interest but historically all this nutty stuff is important. 
As is the agency that would at that date waste that kind of time and effort.) What is not 
withheld is in the same typing, has no origin indicated an4 is a transcript of what is 

tYkli called an interview but is morekf a speech by Thomson on 	.radio, Phoenix, Ariz. 

In the.course of checking for 7654 I came upon 7653 and the entirely improper and 

unjustified Withholdings in it. The garbage is from thelind of one Howard Donahue. As 

those processing the records much later had to know from the content,all was being published 
in the Baltimore Sun and as Baltimore PO siensearldszare informed U1 /E.4, it waYifianadef  

Stutgo This is a NO041
Alr  
449Nia and entirely baseless - in fact impossible - fabrication of a' 

self-important S gun nut whit is a crack shot with a head to match. It is as terrible a _) 
defamation of the Secret Service as is possible, that it killed the President. 

Now the FBI's files overflow with the allegation that "public source material" is 

provided. (Naturally, Only public material.) But knowing this was about to appear and would 
a4441 0 

be very limit hurtful to individual Secret Service personnel /the-FBI failed to offer from 

its files "public source material" that would have ended this monstrous business once and 0014.1143ierrsc0)dY 
far all - photographs 65TINETthe impossibility of the Donohue concoction. 

I believe this is enough to question the legitimacy of every FBI claim for the pro-

tection of the rights of its own personnel if not of all others. It cannot consistently 

make such claims when it knew of this wretched business in advance and made no offers. 

J 



/1/41 I would/like to have every relevant FB4 recordl
5 

wherever iIt may be, in a single file 
for historical purpose relating 	the Secret Service. I say this because Donahue was 4 
also involved in testing for a CBS TV s 	 c peciald044411U444/hAleter 041e-4--  rweiflo. 

htrA- 
I regard this as an appeal, not a. new request. The FBI s made partial and 

knowingly partial and defamatory disclosure. 

This reminds me of records not provided by the same Baltimore Field Office 

relating to my PA request, records 1  believe WFO and FBIHQ should have. 

William Manchester had a variant of Donohue's frightful mishmash in his book. I 

regarded it as a 10 rotten business, too, and I made some effort to counter it then, 

in the interest of history, of the Secret Service personnel who I am sure were dedicated 

men and of their families. My comments, defense if you will, appeared in the Baltimore, 
Sun, I believe were picked up by a wire service and were broadcast in Washington. Having 

see4 the nature and extent of the FBI's records of my public statements, rdal and - 
ankliginftew as altered by the FBI, I believe it has records relating to my comments about 

Manchester's attack on the Secret Serfirice escort and has not provided them. I now also P.'1 

reoall that CBS News broadcast me on Manchester, originating in Los Angeles. 



33egiuninc; at page 54 above after the attacimient numbered 83 the records I refer to 
tiro not 13.1tael-. ,32.1.. 	1c! 	the copi.-E. If I find thorn ':.:oforv.: 	di 	tki ..mckage 
I will provide them. If do not and your staff needs them to save time please let rie 
know and I will provide the copies by replacing them :;:rom the originals that an you 
1C1014 aro stored separately in the basement. 

After making copies of the 1onohue/Ba.1otx? Al :record I (:.*.m.e 
oth?..r pEges of relevant records I id not copy. 

I believe you have some knowledge of that matter from seeing the Sun. 
It 'became more apparent to 'ir.e in read:Lag the other records that the Y13I, by saying 

a single "oublic record" viord, could have avoided that large deception of the country 
throui the syndicated attention -to that entirely unjustified ail 1,1r01,.'..110f1(301 
and t injury to thy: Secret Service and its named personnel and made a conscious 
decision not to d.c so. 

There may be no available records nearing on this but I would like your staff to 
b alert to the 1)os:Abi1ity ef their .axi:atence 	ae tho Donohue articles eoiacide 

tii0,:f v1.1:11. C.:mc.eseional akLo:.her attention to the agencies involved. in Ji.IC  asaaei- 
flatjoa inveoti;ations. Ta:lore attention 1.19.3 .C1=7 .170t06. to other age- ,..clee th. io there 

• would be to thr?. 1'}:I. 
Other and much earlier records of similar nature exist rxl I have interest 	them 

aAu have ek:tal-lished a separate file of rel-td. roorc.1.;• 



einni4i1 

These two records duplicate records I provided earlier. They are copies I made for 
you and forgot I'd made. The note I mite for myself when copying 62-109060-4192 is that 
at that point there were eight other similar meaningless records. I believe these were 
made to be meaningless so that a normal search of the files would not disclose what 
they relate to. I have had a search of the records provided to me made to see if it is 
possible to determine vhich records were enclosed by the Lab and it is impossible. Yet 
the records must exist somewhere or the forwarded records are lost forever. Please note 
that as with Item 78 above the date here also is 9/1/66, which appears to be the time 
of a Lab unloading if not hiding. 

Some Lab records are relevant in some of my litigation. Before this date I had 
made FOIA reeLest fol. Lab records. 

85 
	

Serial 62-109060-6594 was changed to 62-112771-1 on March 10, 1969. The reason 
cannot be irrelevancy. This is not a usual practise. Duplicate filing is. I believe this 
record should be provided, g I have in the past asked for others also removed from the 
so-called aseassination file. 

Also duplicating earlier appeal relating to referrals is the attached several 
worgheet pages relating to Serials 168,169 and 238 of the so-called "Commission" file, 
641109090 and to the FBI's having both tape and film, not merely stenographic transcripts, 
of the Hoover and Belmont testimony before the Commission. from what to now has been made 
public I recall no disclosure that this was even possible. However, I regard the 
demeanor evidence of the Director as he gave this testimony to be quite important as 
history and would like copies. 

There s another aspect of deliberate waste and escalation of FOIA costs in these 
worksheeCtsis is the referral to the CIA 4 the 29 pages of the already-printed 
CIA testimony. This is to say that more than a decade after it became part of the public 

29 pages it domain by Government publication the FBI referred/withheld Iowa to the CIA. As a matter of 
fact the FOIA people even obliterated the formalities of witness introduction at the 
bottom of the last  page of the Director's testimony. ( 444NOT011v2r 64/1) 
CI A- 1140 stir/all( ittil 114- Fa I 	"O.-  tutimvn rkf 41-1/140( ik 4̀" 



Three tttached records relate to FBI contact with Oswald and Oswald's with the FBI 
prior to the assassination and to my earlier appeals relating to now safely retired and 

atypically vocal SA Jtmes F. Hosty. These are a worksheet for 105-82555-4313 mit EBF; 

page 5932 of the typescript of the Commission testimony of also retired SA John l'ain; 
and a page of an intcsview log from 62-109060,-.7314X2 Part 1. (T$ retired SA then 

being questioned is Urial E. Horton, Jr.) 

I have placed an X in the margin of the worksheet, to shich I also adiied its identifi- 
except 3 of 

cation. With the exception of thy: cover page all/the records listed proceed the assassina- 
tion. ite one in particular, of 10-18-63 is withheld in its entirety, as are others I also 
appeal, on claim to 	b7C and D. (I also appeal the b1 and b2 claims and the denial by 

referral.) 

As I have indicated earlier, there is reason to have doubt about the Commission 

testimony by Hosty, particularly about when he received the Oswald file. There is testi-
mo-ley to his having prepared this 10-18-63 memo, I believe, and there are references to 

it in other records. The claims to exemption are, I believe, quite inappropriate, parti-

cularly if liosty have any testimony relating to its content. There is no apparent need to 

withhold if he wrote about only what he testified to, before the Commission, in the 

subsequent FBI internal investigation of the later Congressional inquiries, of which there 

were several. Withholding is also inappropriate if there is content to which he did not 

testify or about which he was not asked in the internal investigation. 

I do not appeal the entry referring to alleged conillists, of 5/28/64. 
(St) 

The testimony of Pain states that lie made handwritten notes thaL have not been 

provided and I believe should be, as also should any remaining Hosty notes of Oswald 
Fairi 	5temnS family and/or related interviews, memos, etc. The testimony

A
establishei the existence 

the e information I :leek. (Hot) 4-Att 11  (oivngriuh 114  deJt-rvi 	116  'Apt-es a 141  Vhfl‘ Alitr 	e#104..) 

Jothing caused. more total silence within the FBI, where many knew of it, that Oswald's 
- going to see liosty just iefore the assassination and leaving a note allegedly threatening 

in nature, which Hosty then destroyed aft(.: i may others knew of it. The withholding of 

any reluvent information, :e: on the log, I believe is inappropriate. 



Serial 236 of tie 62-109090 file, dated 9/29/64, is of interest from its content 

and from added and I believe important notations. I therefore provide an explanation in 

more detail for this part of the appeal. 

The memo was written two days after the release date of the Report. The date the 

first copies reached the FBI is the date the Report went to press, which is pretty fast 

service on a 900-page volume. 

As the bote I've added indicates this copy comes not from the main file but from 

the bylkys, an EBF. 

In its entirety the memo and its recommendations were approved by the Director. 
to 

 dlic. Of these of most interest to me and a significant historical record 	- h I have 

seen no prior reference i4 he laLA typed material, that the Files and Communications 

If 41 
IAA I ask you to forward~iri, as one if you disagree, %mimes part of the promised. dis-

440sures b4 the IgE22.Department and the FBI.Iewvallsi 44.044.44.15 Withadialia 

Once extra coldes 	Rel,ort were obtained five were provided to this Division. 

Sixteen copies were made of the memo. All are accounted for in the distribution noted. 

But not until 1972 is there any record of any destruc io. They it' is noted that four 

copies were destroyed. The otherftherefor( should exist and. I would like copies of them. 

gets to what i have asked of the FBI often, a search outside uentralteecords for 

IL:portant records 	ty thu vLrious Divisions. And The FBI's readtion to the Report 

id important, historically important. The purpose of the distribution of the memo and 

the printed copies was to inform and to obtain inform:idiot-1 as well as to prepare for 

what requires other records to exist. 

Aside from the leaking - and the FBI did leak coinciding with the release time of the 

eport, of which no records have been provided - the preparation of memos and other records 

Was right and proper, in some senses necessary. I would regard as necessary any explanation 

the 23I made to the Atto:!ney General, for example, ofehat I regard as) unfair criticism of 

the 	by the Commission. 

Division "thoroughly' indexed bgth the Report and the :ubsequent volumes. 
/ Ae} 

Of course this is an invaluable record and I do request it, n 
r

Aot as a new request, 



A natation relatin,: to the destructions on the first page refers to a record not 

provided, from anothey -Oninistrative file I believe should be searched and I ask that t cP 	gh 
it be searched. 	is 66-3206-1119, 

This notation, of more than eight years after creation of the original record, notes 

that the original appears not to be in Central records but in another place not all of 

which can be made out on this copy. If so this confirms my repeated appeal that Central ll 
Records searches only are knowingly incomplete and cannot comply with my requests or “tk 

affidavits of conipliance in I. law suits. 

There is another partly legible notation indicating an index as of 11/64, on page 1. 

I believe it would be helpful to have an earlier generation copy on which the nota-
tions are legible. They appear to be significant and important. This appears to be a 

remote generation copy of q Gemeral Investigative Division copy. If so then the notations 1111 DJ A% 
added by tcitisaleiWalesz to whom asawaftek copies were sent likewise are important to have 
and understand, including as a guide to still withheld records* 

The second page appears to be of a different copy from its greater clarity.ft also 

STirddifferent numbe s stamped on it. 

Serial 6642 of 62-109060, of 1/7/69, also requires some explanation because it is 
ippart a self-serving record and in part because it is written in a manner that masks 

actualities and provides a cover for the existing records not provided. 

In acontext that does not limit it to his Division but includes the entire Bureau 

B-canigan states the Kg "never investigated Clay Shaw nor did his name come up in the 

course of our investigation." 

e could get an argument from Attorney General Clark, who told the press what the 

FBI had told himion leaving his confirmation hearirr,  that Clay' Shaw and Clay l'ertrand 

were one and the same person. I was sought out about this by. the press at the time it 
happened and iemesber it clearly. The Fig can, I am certain, provide you with a copy 

h  of the Washington yost's  front-page story 	4i 11( 	r A c t wto • 

horeover, were this not true it is true that the Fl3I could not have conducted any 
investigation to identify Clay Bertrand without considering the possibility it was Shaw. 



It was approved that FBI personnel not cover the ectual trial proceedings from the 

court room. however, this does not mean that here was no lire person there observing 

and. reporting. It is my information that the service was rendered by the office of the 

United jtates atorney, who did have an observer preeent. (110 records of any kind in 

any way relating to this have been provided from any FBI or Departmental source.) 

FBI records inOleato that aside from news sources, the: published stories, it would 

obtain its inforeeLThe frou established sources. No such records have been provided. 

The simplest explanation o. which 1  can think is that the information war: filed in a 

different file than the three searched in l'ew Orleans, D:.illas or FBIHQ. 

Dallas, by the way, had a considerable interest in the Shaw trial, especially 

because the; judge ruled that Dealey Plaza evidence was admissible. I have personal 

knowledge of this because while I had no association sith the Shaw part of the case 

and never investigated him I had agreed to be the prosecution's Dealey Plaza expert. 

However, when 1 learned the nature of the Shaw case for the first time the Sunday before 

the case began I withdrewe  never entered the courtroom and within a few days, before the 
jury was selected, left I4ew Orleans, not to return for several years. 

Once again, FBI coverage or Department coverage of the trial is riot improper. 

Quite aside from the propriety if not necessity of learning anything new relating to the 

assassination and beine able to observe demeanor and similar matter it is a fact that • 

Garrison had made a multitude of wild. charges against more than the FBI and had sub-

poenaed FBI personnel. I therefore believe records were created that nave not been 

provided, again possibly by filing outside the files reportedly searched. 



Clay Shaw is now an essential part of the assassination history and of the FBI's 
invretieetion, whether or not it investigated Shaw. Whether or not the FBI considered him 
as a possible Clay Bertrand the Garrison prosecution and ahaw's trial and acquittal as 
well as Garrison unsuccessful effort to prosecute him further were of moment to the FBI. 
Although the records provided indicates FBI detachment from the Shaw defense it was not 
that detached from it. I have reported meetings in the field office and I have informed 

you of the retraction relating to Shaw as Bertrand, if it can be called a retraction. 

I believe all records relating to Shaw, including but not limited. to what was told 
to the Department, particularly the Attorney General, are a significant part of the 
historical case. I believe all should be disclosed now. 

If you reeard this as a new request I also ask that you forward it to the FBI. But 
if the official promises with regard to disclosure have any meaning I believe this is not 
a 'new request. 

Full disclosure is important to the memory of Clay.  Shaw also. He was acquitted and 
allay id 

4 Aid defeat an effort 	eroeccute 17im for perjury at his trial. (Which just happens to 4 
be an area of continued FBI withholding from the files I'tvie read and from the N.O. files • 
as provided, unequivocally.).  

There is little if erathing of a personal nature about Shaw that is not public knowledge, 
ranging from his homosexuality to hie military career to his being at least a source for 
both. the FeI and the CIA. There are published accounts of his performing other services. 
One of his plays made a movie. He was regarded as a man of culture and local distinction. 

He was also much maligned by Garrison and by others. 

As I believe I told you my investigations in New Orleans did not include him. When 
I learned of the case Garrison was going to take to court, for the first time the Sunday 

before the questioning of prospective jurors began, I had nothing more to do with the 

matter and left Lew Orleans. I had agreed to be the prosecution's "Dealey Plaza" expert 

but I never enetred the court room and never laid eyes on Shaw. 

This is not of interest to me for my own work but I believe it is an important part of 
the historical case and wo.Ald like it to be in the archive I leave and otherwise eubliciVva1/41 



62-109060-6568 is not the only record relating to monitoring my and other 

appearances on WAVA and other radio and TV stations. If I have not provided.. you with 
other copies jest I can. However, given the age of my PA r quest and the fact that 

long ago 1  took this matter, in particular and in general, up with the FBI, I believe 
it would be militia right and proper for them to make a belated diligent search and provide 
the records. 

The Lab is among the means by which the FBI did this and made trancripts. 

Among the customers for FBI purpose was its Crime "ccords, meaning propaganda chief, 
to whom this record was addressed. While his contacts have been careful to keep their 
word not to disclose the source the workings of the DeLoach operation have been visible 
for years. Earlier I referred to the "inority Report matter at WTTG as one illustration. 
(I have also provided records reflecting the same operation in the New York Field Office 
and a similar one in San Francisco.) 

This record discloses the keeping of a tape and the possibility of intending use 
of it. I would like copies of this and other tapes and/or trams. ripts, both being 
pertinent to the assassination and PA re-Quests. 

There is a hand notation indicating another relevant record. 
1M CC 1  C7 a4t4 pllikr-d '4 t 17 -4143 Itiwit rc fcar- 1,11. 41.4.0 loaf A& 1 /1444114 	i vis iJ, 

. 	1 

114,14/Va kliMAJ41  I 14114A-4- 	fr,r 4/$14 /W4 /14/771/1/41 4(le 

(f3 



To Quin Shea from harold. Vieisborg JBI1 AssasAnation ajeals 5/20/79 
A uot of 62-109060 worksheets, for Section 25 although the cover does not so 

indicate, reminds me that the mail intercepts by the Festal Srvic9, and the CIA 
for the -211 is well known, having been testified to before and reported at 
great length by the Senate Intelligence Committee. I've read that testimony. 

liore()ve, well ove 15 years have passed. 
I see no r_ason for any bl claims for such records. I assume some of thise 

in these bulkys are intecepts. 
In more than a year and a half there has been no action on those referrals. 

(Sonic are also to CIS,).. 
There is a problem not within any exemption: the CIA has not been forthright about 

this. I believe it has failed to acknowledge all the copies of intercepts it has. iPtere not an E.O. provision requiring action by the feferring agency later 
50 days thore is no response on a referral of classified material? 



5 

'1/4win Linea from nerola Oeieberg JFK aseaseination aeeeals 3/e0/79 
0 °Peivacylltio historical cases for newspaper editors who write page-1 articles 
2)0swald's visit to the 2BI and alleged threats against it and an Sk 

ijAiouely I have written to ask where the records relating to the above-captioned 

glAg4414. are. ?row the "previously processed" notations in the Dallas files and the 

absence of any index or guide it was impossible to locate any such records. 

-dY accident -nave located some but not all in tht voluminous a , not in con- 

; of now I  have not located the FeI's own final report orAthe materials 

internal investigation. 1 have found many of what the Flu regards as 
titotar4 

',neer, to the result-s of investigations of the matterAnot included in 

Htlio statements. 

I attach page one only of 62-109060-7226L It typifies all that is wrong, wasteful 

and entirely unjustifiable in the Pg's attitude and processing of these records which are 

so e0barraseing to it. 

bake any kind of bet you want: the withheld information is the name Johnson and the 

nepeaper The Dallas Times-Herald. Now this is not an educated guese from a subject expert. 

It is because all is public domain. Thiflearly is in the FBI files. It is in many if not 

mast of the statements. It is in, very prominently in, the 8/31/73 issue of that paper, 

which made a big front-page splash. The extensive attention iniiudes johnson's taking the 

antire matter up with 'BIII(, in a separate box as I reeall.ri haw tiM(Ic 4044 1kkilfv/1 ilk 

jut were none of this true3  how can these withholdings possibly be justif
ied? And 

what need could have been served? Given the subject matter, carefully obscured in this 

self-serving FBI cover-the-ass paper, how could the withholding be justified under any 

conditions? Is there anything that better fits the description of the Congress of what can 

not be oithheld? Uf course, this is an historical case. So/:you and through you the 	• 

)(Department an perhaps in time the courts will have this view of the FBI's performance in 

historical case maximum disclosure. 
attii MAW a 

There alb() was a public 
ft 
 House hearing on the metter, about 11/75. This also is long 

before the processing of the records. 1 fact, one of the records i have found is the 

transcript of Adams' testimony, so the processors did not have to have any other knowledge 
PA/ 

to know this was aL_ public domain. However, theAstatements"I've read to now include MID 

specific references to the extensive prose attention. Radio, TV, the Dallas papers, Time 

Bagazine, the wire services - all in the statements taken froie various FBI people. L11  414 

road b:-  those who perpetrated these withholdings. 

If by chance claim to 7D was made, that also is fraudulent, obviously. I'm not taking 

time to check the worksheets. 

-Lou will recall that recently I've not how unuseel it is that some FBI people were f 

pounding off to the press, one James tatrick Hosty, Jr., in particular. He has since 

secutivu Eiceials. 

it gatheeed for its 
e l ItgoWe  

affidavit4A44■fefeA 



retired but his blabbing o1 what is not even good propaganda preceeded his retirement. 

-Lt is not often that the FBI tolerates a public attack on a Congressional committee by 

a Special k;ent and I can't imagine that many Special kgcnts within days of retirement 

have ever done this. her can I imagine that Hosty endangered bis retirement by doing it. 

What is involved is the suppression by the FBI of an extraordinary matter for almost 

a dozen years. Dozens if not more FBI people of all ranks knew about it and not one said 

a word until, by one of those remarkable coincidences, the retirement of the Dallas SAC 

Ilas safe and secure. Then only was there a leak to the Dallas paper less inclined to pub-

lisST any criticism of the official account of the J1'1C assassination. 

It seems that the only official candidate for assaseint, officially elected to that 

$1:agila.496nt to the Dallas FBI office two or three days before the assassination. He 

asked to see hosty, who was not in. 3o, without bothering to seal it, he left a not or 

letter for hosty. With it sticking partly out of the envelope the receptionist read it. 

Than the President was killed, hosty head Oswald's name and recognized it as a 
A 

case he had, and with what is decribed as "the memory of an elephant," never once gave 

thought to this letter. It turns out that in all the varying accounts the one consistency 

,ie that it was a threat. The more common versions of the threat have to do with the 

,h9mbing of the FJI office and/or the police headquarters. Naturally the FBI assured 

tilp Warren Commission and the country that Oswald ha.: no history indicative of any 

taildsncy Co:. violence. a.141 4 J lulholl Pi AZ1. atidgosivaidlow.4,1074eassawitdAifirmfidi 
'Novae 

Even when Hosty was rushed over to interview Oswald, he claims, this note'"never 

entered my mind." 

That this was widel&and apirehensivoly known throughout the entire Dallas.. Field 
o /d / IC/put 

Office is clear in the 	I've read. It was known on high level'in FBIKA  

There is more. Like Hosty's complaint prior to the leak to the paper. •His complaint 

was made in person to Director Kelley, who then made some inquiry no records of which 

I've yet seen. (What cee5 this do to any 9D claim? at I think you need no more. (There 

. 4:Rothe:L. 7D milk clain rritten on some of t 	pages I've read.) 

Until Watergate 1 never believe that any number of Americans could conspire and not 

one of them let a word out. '-obis was years before Watergate. And oddly enough the Commission 

was supposedly investigating a report of Osealdis having an FBI connection, which the FBI 

and its Director aesured the Couiaisaon was false. Only several of the SAs whose statements 

• I've just read state they understood Oliald was a source or informant. So it is only 

natural that elephantine memories should fail and that none of these people, would think 

of providing any information to what after all was only a Presidential Co;  ission. Or to 

the FBI's own inspectors, one of ehOlKas assigned to Dallas immediately. 
cProP.A14,e. 

In this connection you might fi
end the content of the Comissionts 11/22/64 executive 

. session transcript, the 	they decided te destroy. Tt is in Post Hortem. 

Uk. 



In fairness to the FBI I must tell you that two witnesses informed the Commission 

about Oswald's visit to the DFO and of his leaving a note there. So the Commission did 
know and it had ultimate responsibilitydnaHilk OLWA46024414  /■0 1/4 

However, as you now know from the earlier attachments and as I knew all along the 

FBI did have the Commission's testimony and did go over it carefully, in FBIHQ as in the 

FOs. So the FBI also knew, aside from all the silent employees never censored for their 

silence, that Hosty had received a note from Oswald and that Oswald had been to the DFO. 

Unless records are withheld the FBI made no record of this matter at the time it 

went over the Commission's transcripts or at any time prior to the leak to the Dallas 

paper. Quite exceptional, I think. I therefore assume there

it 

s withholding, perhaps by 

storage in other files, and appeal the withholding. (One of my earlier requests includes 

this .kind of information.) 

b3. I 



To „gin flca, from n-roid 4eisberg JFK aseaaaination records appeals 3/30/79 Misuse of i?OIA to withhold what was not withheld before FOIL ; po law einforcement 

The caption should remind you of a number of additions to my appeals in which I have 
provided proof over and over again that the FBI is now misusing the Act to withholdiONK 
information that was not withhOld prior to the Act. The published 26 volumes of the 
War2on Goaidssion and its available records, stored in the National Archives, mow ktehiCol.ine&I 
examples. 

Recently I have given you copies of worksheets reflecting the identical malpractise 
plus the FBI's awareness of it. 

Attached arc the first four cover pages of one of t:Ic records covered by thise 
worksheets, Piadq 105432555, Serial 456. 

In uarticular I direct your attention to the penultimate paragraph on page C. 
There, as of 12/10/63 or a decade and a half ago, it is stated by the FBI that 

duo to the gravity 'of Lids matter and the fact that President LYNDON B. JOHNSON requested the INC conduct investigation and the Governor of the State of Texas was also wounded at the time the President was ssassinated, it is felt that the sources can be revealed without embarrassment in anticipation of possible dissemi- nation of this rport. 	• 

art 	
P4m1) Despite this those kinds of sources liew now DOOR withheld although contempornn4ously 

they were not withheld. I've marked a few illustrations in orange crayon. 
The first such marking, at the top of page C, relates to the absence of law enforce-

ment purpose, a matter I recall writing about recently. Here there is reference to the &Wt.  
eiripladiewthat the case was on 	regarded as AFO. I take it this means assasulting 
a federal officer. (The 	d ent' 41th WOO *It  h dsaa I As /ow  

FBIHQ records are explicit in stating that the statute was inapplichble. I believe 
this is included in the DeLoach memo on the Director's conference with William Manchester 
which I sent you recently. 

howdver, the FBI hind to have some cover for sizing a purely local criminal case. 
The Director himself placed the time of seizure at 1:10 p.m. It was not until 7:25 that 
night that the new 2resident phoned the Director and asked for a Presidential investiga-
tion. As the Director testified to the Warren Commission, that lacked any law enforcement 
purpose. 

It being clear that there was no law enforcement putpose thoSFOIA exemptions 
requiring a law enforcement purpose are not properly claimed With -  gard to these records 
and all others,  like them. 



To Quin Shea from ilb.rold Weisberg JFK assassination appeals 3/3P/79 
"National Security" claims 

q 
&Cr- 

Enclosed are 	samples of a number of instances of "national security" 

claims being made for evidence in the JFK assassination investigation. 24191.0401- 

Goor."9.ational security" IC1E/5 claimed for 410, anonymous letter 	9. 

Because of the withholding it is not possible to be certain that the claime 

are unjustified. However, they do appear to be inapporpriate, given the subject 

matter, the FBI's pretensions relating to its investigations and the Attorney Ge4erells 

historical case determination. 

I regard this am oarticulavly true of the very first evidenCe and the obliteration 

in the 11/23/63 record
C) ,

his was the day after the assassination. 

The name Cadigan is written on the copy. I believe he was a questioned dooupwato 

expert. Jevons was head of what was known as the pkysics branch of the Lab. 

SThtt 0.19 rbovito 	nu.d 

do, At 	7/14,13/11. 



To Quin Shea fromllarold Weisberg JFK assassination ribords appeals 3/30/79 Misuse of Exemption (b)(7)(e) 
While I have come to understand that to tie FBI neith n Acts of Congress nor. °L.-n-0dt 	4.r and a godtg.) court decisions mean anything 41emilmiAita. 	g eenTihis sue of the claim to a A secret method I provide a copy of Dallas "Oswald" record 100-10461— 8501 from 

Section 72. 

In this case it is also stupid for there could be no secrecy from what else is 
disclosed. 

Because I do not 
of 
regard the FBI as stupid I regard this as its harassment and 

more of its contriving false statistics to deceive and mislead the Congress while 4 
maldng unnecessary work to deter all BOIA compliance. 

While the name Deck oes not trigger certain recollection after more than a 
decade it reminds me,  of name of ajOetrpit area woman who was supposed to have taken 
motion pictures at tho time ,uf the assassination. 

My interest more than a decade ago was in the photographs the FBI managed to avpid, 
an area in which it has established diligence. 

I presume there are many women named teck in the &troit area. 
But I at not pref;u1.ie that there was need or right.-to withhold in this record under 

claim to ExeMption e. 



More "national security" withholding. 

security claim for the total contents, even the subject 
ho-0 1.5 (, sf1i i 60- Ail 4 4  

cannot provide a citatioreow.(4.6 appears to have 

come from one of the FBIHQ records bat it could have been provided in the King case and QI;G2-/DWG0 
despite the added notation be 	in the JFK files. 

I believe there must be some reasonably segregable content and appeal its denial. 

From the internal evidence this record was not classified until,ilong after my 

initial requests and after several FBI examinations of the entire assassination file. 

This is to say that the lack of classification cannot be attributed to a general failure 

of the FBI to classifi its classified or allegely classified recordseara 1241 A 1;7., 

irt/44. 

11 

The withholding under national 

of the attached page, is so total I 



Garrison and what the attorney general was told by the FBI: 

245#;4000tfttNt5' 

01 8-69- 3137, 3140 and 3141, attached; 62-109060- 5374, not attached. 

The lengthyreporT7Tgiven as of124 pp but actually of 130 in all, of which 22 

are withheld, is the FBIHQ file above. It is not in the N.O. records provided. It is a 

rsy- 

record of separate historical importance in terms of Garrison and the functioning of the 
tl. it-3 /3'7, / 

FBI when faced with the AG's request/While it has historical inportance as it exists 

what also is important is the existing infEpmation the FBI had and has not disolsged to 

or to the AG himself, whether or not FBIHQ had the information. 
rttowth" 

Theigaintent from FBI interviews not in the New Orleans files provided, as with A 
Dean Andrews and Layton ttartens and others, I think Bringuier and Quirogatong that,. 

Some of the information under the Houma raid heading was not provided. 
Ellis re+ 	 e4  11,044( 

Viere are fewer but still unnecessary add unjustified withholdings edgie*** 	I have.:  

time I'll include a couple of samples. These withholdings are of information dieCloaed  by 

the FBI itself and of the public domaine One I believe I've addressed earlier rekated to 

the source on Vernon Bundy. Another withholds the name of John "The baptist" Cancer," a 
A-PsitlX 

weal-known burglar and a story all over the newspapers including 	rovided by t#e FBI,  

Under the Cuban "Training camps" (pp. 96 ff) the FBI omits its own reported part in 

a 7/31/63 raid on one, its own investigations, including of Ricardo Davis' camp and those 

involved in it and information, not secret for years, that it obtained from other police, 

In Selection from what was not provided, records relating to what #14..,hAyagsworth 
......14/rhouy4 

provided, the FBI withholds the name of Jim Phelan 	all of that, from the FBI's own 

ri  files, was extensively pu ic Tbis began with Phelan's important Saturday Evening Post  

article and the extensive ancillary treatment
C7
„m

4-  
od extended to Phelan's open part in the 

Shaw defense. 

Omitted in the report and from the N.O. records provided is the FBI's own "Clay 

Bertrand” investigation, to which I've made earlier reference. Ditto for its investigation 

of the 544 Campl Street address, which Oswald used,444 at- i444g-a174. 

The withholdings illustrate the FBI's concept that FOIA is a withholding statute and 
from 

In general are of information that is not properly3iTiecessity withheld. 



(-1 
ThroUghout 	rciport what the FBI arbitrarily and capriciously' withholds elsewhere 

is not withheld, such information as the complete identifications of police and pro-

secutorial and other officials of various ranks and positions, aside from the Garrison 
people. Until FOIA such information was not withheld. Once the FBI spotted the possibility 

of misuse of FOIA it sided upon it to make spurious claims to need, to withhold and harass 

and to burden the courts while inflating everyones costs. But in this report the informa- 
»Wi°  tion was not withheld and the pers have held no accounts of calamatous consequences. You 

will find examples under the Houma raid find elsewhereon41(6, /1-flt. 

J03) 	In the same Section but not part of the report.is Serial 5355, attached. When the 
FBI had political motive, getting licks in against Garrison, it did not withhold this 

private source and there were no dire results. This also is the kind of information 

never within my experience wit 	d until the FBI wanted to misuse FOIA. It has always 

1peel known that such 	sonsame. as the heads of private security organizations always 

cooperated with the FBI. But the FBI, arbitrarily and capriciously, has with some con-

sistency and persistence made spurious (b)(7)(C) and (D) claims to withhold this kind 

of informationva414 iAtiAail/G•viti;l• • 

With regard to its alleged concern for privacy I call your attention to the note 

added by the Domestic Intelligence Division. It not only identifies Ferrie as a homo-
sexual, which amounts to a defamation of all homosexuals, but it also identifies both 

of his companions as homosexuals. At least one either is not homosexual or is also hetero-

sexes.% Alioin Beauboeuf was married years ago, as I recall by 1967 or 1968. I have no 

fecollection about the other, Belvin Coffey. But if the FBI can disclose this without 

claiming privacy, what can it legitimately withhold in an historical case on privacy claim? 

With regard to Gordon Novel, who takeflp much space in this report, there are repeated 

references to his being a source to regular FBI contact with him not limited to the NO FO. 

I believe there is reference to reports not provided by NO FO. I have appealed some of the 
:104) withholdings relating to him. I told you he claimed to have had CIA connection. The attachai 

page from this section repeats that and refers to the litigation in which I said so much 



became public knowledge. It is interesting that when the alleged Garrison record of 
psychiatric problems while in military service which followed his brief period as 
an FBI SA)i was leaked, it was done through Novel's lawyer. Obviously these are confi-
dential records and were available from some official who could tap the St. Louis GSA 
files. There was an immediate announcement that the Government would investigate itself. 
I have seen no report of this self-investigation of the leak, through Novel, who was 
fighting being called before the grand jury, as this record shows, and was involved in 
a large civil suit. 

(105- 	fn connection with my appeal relating to the Novel tapes I attach from the same Section 106) 
Serial 5366 and the related LHM of 6/9/67. You will see the disclosure of sources, by 
name find address and among other information for which claim to exemption if frequently 
made a list of those taped by Novel. These include the then Governor and close assistants 
and associates, a udge, the one who sat on the Shaw case, and pplice of varying ranks. 
(If I am not mistaken these and other similar records plus the tapes themselves and the 
re6ords with them constitute proof of illegal Aresoul acts 	 le FBI placed no 4'1144' th Cove* 	k 
charges and the Department did not prosecute., his I take it is standard practise for those 
who:have jul connection with the FBI or CIA.) 

Not relating to this report or those mentioned in it but related to other unjustified 
107) withholdings from New Orleans record is the attached inventory page identified by a copy 

of the cover of that volume. Item 415 verifies what I told you in an appeal above, that 
the identification of the printer was known and public and that the name Osborne was used 

u~as htj  in having the printing done. (Osborne is the name of a Tho ey friend.) 
keit dor Ado'. wsommgaimmpItem 421*, which reports Oswald's specialized radar 	*with 

111 21c4-1 his security classifieati 	he FBI managed to avaid in reportin‘saination of 
Oswald's military reco , 	has managed not to prOvide the records of thiaispecialioed 
training either in the Dallas or Now Orleans records or those I'-(re examined from FBIHQ 
files or the Warren Commission records. I assume the FBI obtained them and appeal the 
denial. Oswald had a high security clearnace. No PI record I've seen Mentions this. 

For your information and addressing possible motive for withholding: the records 



provided to the Warren Commission and published by it reflect that Oswald had only a 
Confidential clea4ce)upon completion of his earlier and initial specialized training at 
Jacksonville. The end of 1966 I received information that Oswald in fact hdd Top Secret 
and Crypto clearances, remarkable for an alleged "red" who received Russian and allegedly 
subversive literature openly and also was studying Russian. I immediately confirmed that 
he had to have had at least Secret clearance, the word of his then commissioned officer 
superior in the flarines, a Lieutenant Donovan the FBI found and interviewed. (I do not 
recall that, or if, the FBI reports I've seen include this.) Since then I have obtained, 
not from the FBI, proof that Oswald did have to have Top Secret clearance at tip least, 
which is what 1  published. in 1967. After which the military file on the JFE assassination 
was destroyed. So for both 'reasons, the clearance and the destruction, I regard the with-
holding  of )=ZKeesler Field records as quite important and appeal it and any related 
withholdings. 

Related to my earlier appeals regarding Bringuier and Pena I attach a page from 62- 
10906Q Section 135 from which the last two lines are withhold without noting Of the alsrAVAdt 
exemptions claimd 	e withholding. I appeal it. The records of all these people are 
publi.c.eRiley" is Reilyi4 Santanananis Emdlio Santana.) 



Serial 4199 EBF is a multi—part bulky of the 62-109060 file. In Part 3 there is 
reference to photographs I do not recall seeing and am certain I did not see at the 
Archives when I asked to examine that photo file years ago. Attached for identification 
is the August 7, 1964 letter to the Commission. 

In more than a year my appeal relating to all the photographs has not been acted 
upon. The FBI did not make the required appointment for me before I appealed so I could 
arrange to examine the photographs. I therefore have had no opportunity to examine 
any of the photographs other than those I saw at the Archives or the few that have been 
provided. 

With regard to these, which the FBI does not identify as to time or place or what 
they include, I would appreciate xeroxes. I do not want to ask for color prints until I 
see if the photographs have research or historical values. 

In the course of reviewing records recently I learned what I believe had been kept 
secret relating to slides matte from the Zapruder motion picture. It was known that Liu 
magazine made 35 mm. slide for the Commission, and the Commission's record shows no more. 
However, Life  also provided the FBI with a set, made from the original film, which means 
they are the clearest possible photographs of the assassination and thils'quite valuable. 

I would like this part of my appeal acted upon because of the value and clarity 
of these stills. (The printed versions show printing screen on magnification and are 
black—and—white copies made by the FBI.) While I would prefer color prints if the FBI 
can provide them good copies of the slides will be acceptable substitutes. 

I have an adequate print of the entire movie and thus do not ask for it. 
I will not reproduce these photographs (as I could from my movie if I desired). I 

have printed selected fraMes from the Commission's printed copies without protest from 
Zapruder, who was then alive, any of his teiire 

e rs,ot  14fe,  	 which has surrendered its rights. 
(Exhibit 885, Volume 18.) 

I do want the pictures to include the material between the.  sprocket holes, which is 
not included in the original FBI copy, made from a copy made in 1)'allas. 


